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Ν.Δ. - ΣΥΡίΖΑ

Μετωπική 
για τη Novartis
Κλιμακώνεται π σύγκρουση Ν.Δ. - 
ΣΥΡΙΖΑ κοι εντός Βουλής, με φόντο 
την «π ροα να κριτική» για τπ Novartis. 
Ο κ. Α&ωνις Γεωργιάδης χθες ισχυρί
στηκε ότι μπορεί να έχουν χρηματι
στεί οι ΑλέξηςΤσίπρας και Παύλος 
Πολάκης οπό πολυεθνικές του χώρου 
των φαρ] ίσκων, με τον ΣΥΡΙΖΑ να 
αντι&ρό και να ζητεί ιπν απομάκρυν
σή του από την κυβέρνηση. Σελ. 5
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1  Μετωπική με φόντο τη Novartis
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Μετωπική 
με ιρόντο 
τη Novartis
Αναφορές Γεωργιάδη σε Τσίπρα, Πολάκη 
και σφοδρή αντίδραση από ΣΥΡΙΖΑ

Του ΓΙΩΡΓΟΥ Σ. ΜΠΟΥΡΔΑΡΑ

Σε συγκρουσιακή τροχιά έχει βρε
θεί το πολιτικό σύστημα, με τις 
αντιπαραθέσεις εντός και εκτός 
Βουλής να είναι σχεδόν καθημε
ρινές και κλιμακούμενης έντασης. 
Στο επίκεντρο έχει βρεθεί μεν η 
υπόθεση της Novartte, λόγω και 
των εξελίξεων στην «προανακρι- 
τική» επιτροπή, πλην όμως συ
γκρούσεις εκδηλώνονται και με 
κάθε αφορμή, στο πλαίσιο του 
νομοθετικού έργου.

Ενδεικτικές του κλίματος είναι 
οι χθεσινές δηλώσεις του Αδ. Γεωρ
γιάδη περί του ενδεχόμενου «χρη- 
ματισμού» των Αλ. Τσίπρα και Π. 
Πολάκη από πολυεθνικές στον χώ
ρο του φαρμάκου, η σκληρών τό
νων ανακοίνωση περί «χυδαιοτή
των» εκ μέρους του ΣΥΡΙΖΑ, αλλά 
και τα έντονα φραστικά επεισόδια 
που καταγράφονται εντός της Ολο
μέλειας, στο περιθώριο της συζή
τησης του «αναπτυξιακού» νομο
σχεδίου, με τον Δ. Τζανακόπουλο 
(ΣΥΡΙΖΑ) να φθάνει στο σημείο να 
κατηγορεί την παράταξη της Ν.Δ. 
ότι φέρει ευθύνη για την κατάλυ
ση της δημοκρατίας στη χώρα την 
περίοδο μετά το τέλος του Β' Πα
γκοσμίου Πολέμου.

«Εδώ και μέρες ο κύριος Τσί- 
πρας με καλεί δημοσίως να απο- 
καλύψω για ποιους πιστεύω ότι 
πιθανόν να χρηματίστηκαν από 
φαρμακευτικές εταιρείες. Εγώ δεν 
απαντούσα τόσες μέρες γιατί δεν 
είναι σωστό να κάνουμε πολιτική 
με εικασίες. Αλλά αφού επανέρχε
ται εκ νέου και θεωρεί τη γνώμη 
μου τόσο σημαντική, αναγκάζομαι 
να το πω», ανέφερε σε δήλωσή του

έξω από τη Βουλή στις τηλεοπτικές 
κάμερες ο υπουργός Ανάπτυξης 
και Επενδύσεων, αναφερόμενος 
σε σχόλια της αξιωματικής αντι
πολίτευσης με αφορμή όσα εμφα
νίζεται να λέει σε ντοκιμαντέρ για 
την υπόθεση Νονπιτίς. Και συνέ
χισε: «Θεωρώ λοιπόν ότι πράγμα
τι μπορεί να χρηματίστηκαν ο κ. 
Τσίπρας και ο κ. Πολάκης για τον 
νόμο που έφεραν για τις πολυεθνι
κές και την τιμολόγηση φαρμάκων. 
Θα μπορούσε να αποτελεί προϊόν 
διαφθοράς. Καλό είναι κάποτε να 
μας το εξηγήσουν». Αντιδρώντας, 
ο ΣΥΡΙΖΑ αναφέρει σε ανακοίνωσή 
του: «Ο κ. Γεωργιάδης φαίνεται ότι 
έχει αρχίσει να ζορίζεται για τα κα
λά με το σκάνδαλο Novarto, ιδίως 
μετά τις αποκαλύψεις στο ντοκι
μαντέρ της ελβετικής τηλεόρασης. 
Και όπως κάθε γνήσιος ακροδεξιάς 
που έχει μελετήσει τον Γκέμπελς, 
όταν ζορίζεται ξεσπά σε χυδαιότη
τες για αντιπερισπασμό. Θα έχει 
φαίνεται τους λόγους του να αγχώ
νεται, καθώς η έρευνα της Δικαιο
σύνης που τον αφορά παραμένει 
σε εξέλιξη. Το θέμα όμως δεν είναι 
ο ίδιος, αλλά ο πρωθυπουργός που 
τον ανέχεται. Τα περιθώρια των 
ελιγμών στενεύουν. Ή τον στέλνει 
σπίτι του απόψε ή ταυτίζεται πλέ
ον απόλυτα με αυτόν και τις αθλι
ότητάς του, με ό,τι αυτό μπορεί να 
σημαίνει στο μέλλον».

Την ίδια στιγμή, κατά τη συ
ζήτηση του αναπτυξιακού νομο
σχεδίου, ο υπουργός Εργασίας Γ. 
Βρούτσης, που εισηγείται διατάξεις 
για εργασιακά ζητήματα, μίλησε 
με έντονα επικριτικό τόνο για δη
μοσίευμα της εφημερίδας «Αυγή», 
καθώς σε χθεσινό πρωτοσέλιδο

Η συζήτηση σιη Βουλή συνεχίζεται σήμερα με προοπτική να γίνει ψηφοφορία 
αργά ίο βράδυ και άπανιες αναμένουν οι τόνοι να ανέβουν ακόμη περισσότερο.

Ο κ. Τζανακόπουλος 
κατηγόρησε τη Ν.Δ. 
ότι φέρει ευθύνη 
για την κατάλυση 
της δημοκρατίας 
στη χώρα την περίοδο 
μετά το τέλος του Β' 
Παγκοσμίου Πολέμου.

της τον εμφάνιζε να «κοροϊδεύει» 
τους συνταξιούχους, παραποιώ
ντας στοιχεία που τους αφορούν. 
Απευθυνόμενος σε βουλευτές του 
ΣΥΡΙΖΑ που επίσης υποστήριζαν 
ανάλογη θέση, είπε κάποια στιγ
μή: «Εχετε το θράσος με τη φυλ- 
λάδα της “Αυγής” να διαψεύδετε

τα στοιχεία των υπαλλήλων του 
υπουργείου Εργασίας που μέχρι 
χθες πρόίατατο η κυρία Αχτσιό- 
γλου». Η αντίδραση ήρθε αμέσως 
από τον κ. Τζανακόπουλο: «Είναι 
πολύ λίγος ο κ. Βρούτσης για να 
χαρακτηρίζει την “Αυγή” “φυλλά- 
δα”, μια εφημερίδα η οποία εδώ και 
εβδομήντα χρόνια δίνει αγώνες για 
τη δημοκρατία, που η παράταξή 
του ήταν αυτή που κατέλυσε, την 
περίοδο μετά τον Β' Παγκόσμιο 
Πόλεμο». Νωρίτερα, ΣΥΡΙΖΑ και 
ΚΙΝΑΛ σε υψηλούς τόνους είχαν 
θέσει θέμα αντισυνταγματικότη
τας για τις επίμαχες ρυθμίσεις περί 
τα εργασιακά, αλλά η πλειοψηφία 
απέρριψε το αίτημα. Η συζήτηση 
συνεχίζεται σήμερα με προοπτική 
να γίνει ψηφοφορία αργά το βράδυ 
και άπαντες αναμένουν οι τόνοι 
να ανέβουν ακόμη περισσότερο.
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Κατέθεσε η τέως 
γενική επιθεωρήτρια 
για τη Novartis
Της ΙΩΑΝΝΑΣ ΜΑΝΔΡΟΥ

Στον απόηχο της επεισοδιακής 
έναρξης της προανακριτικής 
επιτροπής για την υπόθεση της 
Novarto και στο πλαίσιο των ει- 
σαγγελικών ερευνών που συνε
χίζονται με αμείωτους ρυθμούς, 
για το αν και πώς στήθηκε σκευ
ωρία για την ενοχοποίηση πολι
τικών, κατέθεσε χθες στον Αρειο 
Πάγο η τέως γενική επιθεωρή- 
τρια Δημόσιας Διοίκησης Μαρία 
Παπασπύρου, πρόσωπο που είχε 
διαδραματίσει σημαντικό ρόλο 
σε κρίσιμες υποθέσεις και έχαι- 
ρε της εκτίμησης του Μεγάρου 
Μαξίμου επί κυβερνήσεως ΣΥ- 
ΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ.

Η Μαρία Παπασπύρου κατέ
θεσε στον αντεισαγγελέα του 
ανωτάτου δικαστηρίου Λάμπρο 
Σοφουλάκη σχετικά με όσα έχει 
ήδη αναφέρει ο αντεισαγγελέ
ας του Αρείου Πάγου Ιωάννης 
Αγγελης, ότι έλαβε μέρος σε σύ
σκεψη στο υπουργείο Δικαιοσύ
νης, όπου είχε καταβληθεί προ
σπάθεια απομακρύνσεως της 
εισαγγελέως Ελένης Τουλουπά- 
κη, προκειμένου να μειωθεί η 
επιρροή του τότε αναπληρωτή 
υπουργού Δικαιοσύνης Δημή- 
τρη Παπαγγελόπουλου στους 
χειρισμούς για την υπόθεση 
της Νονετίίς.

Κατά πληροφορίες, η τέως γε
νική επιθεωρήτρια αρνήθηκε το 
γεγονός αυτό και στην κατάθε
σή της παρέσχε πληροφορίες για 
τους εισαγγελικούς χειρισμούς, 
ενώ δεν αναφέρθηκε σε ευθύνες 
πολιτικών προσώπων. Μετά την 
κατάθεσή της, ενδεχομένως να 
κληθεί να εξεταστεί ως μάρτυρας 
ο τέως υπουργός Δικαιοσύνης 
Μιχάλης Καλογήρου, ο οποίος 
φέρεται, κατά τις καταγγελίες

Αγγελή, να μετέσχε στην επί
μαχη σύσκεψη στο υπουργείο 
Δικαιοσύνης, ενώ στη συνέχεια 
αναμένεται να κληθούν και άλλα 
πολιτικά πρόσωπα, τα ονόματα 
των οποίων είχαν εμπλακεί στο 
κουβάρι της υπόθεσης από τους 
αποκαλούμενους προστατευόμε- 
νους μάρτυρες.

Και ενώ οι έρευνες του Αρείου 
Πάγου συνεχίζονται -και θα συ
νεχιστούν- παράλληλα με τις ερ
γασίες της προανακριτικής επι
τροπής, που διερευνά ευθύνες 
του Δημήτρη Παπαγγελόπου- 
λου, το αρμόδιο δικαστικό συμ-

Η Μαρία Παπασπύ
ρου παρέσχε πληρο
φορίες για τους εισαγ- 
γελικούς χειρισμούς, 
ενώ δεν αναφέρθηκε 
σε ευθύνες πολιτικών 
προσώπων.
βούλιο απέρριψε το αίτημα του 
Ανδρέα Λοβέρδου για εξαίρεση 
από τους χειρισμούς της υπόθε
σης της επικεφαλης της Εισαγγε
λίας Διαφθοράς Ελένης Τουλου- 
πάκη. Οι δικαστές δέχθηκαν τη 
σχετική εισαγγελική εισήγηση, 
ενώ θα πρέπει να σημειωθεί ότι 
σπανιότατα, αν όχι ελάχιστες 
φορές, έχει γίνει δεκτή αίτηση 
εξαίρεσης κατά εισαγγελικού ή 
δικαστικού λειτουργού. Πάντως, 
μετά την απόρριψη του αιτή
ματος Λοβέρδου, η εισαγγελέας 
Τουλουπάκη, που ελέγχεται ποι
νικά και πειθαρχικά, παραμένει 
στη θέση της, τουλάχιστον προς 
το παρόν και έως ότου οι σχετι
κές έρευνες καταληξουν.
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Το κόστος 
της φροντίδας 
των άλλων
Οι επιπτώσεις σε όσους βρίσκονται 
στην πρώτη γραμμή διαχείρισης κρίσεων

Της ΜΑΡΙΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ

«Μια μέρα είδα έναν συνάδελφο να 
ψάχνει στο Διαδίκτυο για να αγο
ράσει ένα τέιζερ, γιατί είχε αρχίσει 
να φοβάται τους ανθρώπους. Ομολό
γησε ότι ανησυχούσε όταν περπα
τούσε στον δρόμο τη νύχτα ή όταν 
γύρω του υπήρχαν άνθρωποι άλλης 
εθνικότητας». «Υπάρχουν πλούσι
οι λευκοί, Ευρωπαίοι ή Αμερικανοί, 
που γράφουν σε παιδιά στις Φιλιπ
πίνες προσπαθώντας να αγοράσουν 
φωτογραφίες σεξουαλικού περιεχο
μένου για 10 ή 20 δολάρια. Σε αυτή 
τη δουλειά καταλαβαίνει κανείς πε
ρισσότερα για τη δυστοπική κοινω
νία που χτίζουμε κάθε μέρα».

Αυτές είναι λίγες μόνο από τις 
ιστορίες που εκμυστηρεύθηκαν 
στην εφημερίδα The Guardian οι 
moderator του Facebook -οι άν-

Παρεμφερής 
τραυματισμός είναι 
οι αρνητικές αλλαγές 
στη συμπεριφορά, 
στα συναισθήματα, 
στον χαρακτήρα 
όσων διαχειρίζονται 
τραυματικά γεγονότα.
θρωποι που ελέγχουν το υλικό που 
«ανεβαίνει» στο δίκτυο προκειμένου 
να «κόβουν» το ακατάλληλο περιε
χόμενο- που εργάζονται στα γρα
φεία του Βερολίνου. Λίγους μήνες 
νωρίτερα, ο ιστότοπος The Verge 
δημοσίευσε ανάλογη έρευνα, με δη
λώσεις moderator που εργάζονται 
σε ανάλογη υπηρεσία στην Τάμπα 
της Φλόριντα.

«Συνάδελφος κοιμάται πια με ένα 
όπλο στο μαξιλάρι του, αφότου εί
δε το βίντεο ενός μαχαιρώματος». 
«Στην αρχή δεν με ενοχλούσε, στα
διακά όμως άρχισαν να φαίνονται 
οι συνέπειες. Ενιωθα ένα σύννεφο, 
μια μαυρίλα πάνω από το κεφάλι 
μου. Αρχισα να καταθλίβομαι. Είμαι 
ένα χαρούμενο, εξωστρεφές άτομο, 
αλλά άρχισα να αποσύρομαι. Εί
χα άγχος. Γινόταν δύσκολο να το 
διαχειριστώ και επηρέαζε πια την 
οικογενειακή μου ζωή». Αυτά και 
πολλά ακόμη ανησυχητικά ανέφε
ραν στο δημοσίευμα μια ντουζίνα

από τις περίπου 15.000 moderator 
που εργάζονται για το δίκτυο σε 
διάφορες χώρες του κόσμου. Κοι
νή διαπίστωση αυτών και άλλων 
ερευνών είναι ότι οι συγκεκριμένοι 
εργαζόμενοι αναπτύσσουν σταδια
κά εθισμό σε ακραίο περιεχόμενο, 
ενστερνίζονται εξτρεμιστικές από
ψεις, υποφέρουν από άγχος, αϋπνία, 
κατάθλιψη, εμφανίζουν φόβο για 
τους άλλους και απογοήτευση για 
τη ζωή. Οι moderator του Facebook 
φέρουν έντονα τα σημάδια του πα
ρεμφερούς τραυματισμού.

Παρεμφερής τραυματισμός 
(vicariom trauma) είναι οι αρνη
τικές αλλαγές στη συμπεριφορά, 
στα συναισθήματα, στον χαρακτή
ρα όσων βρίσκονται στην πρώτη 
γραμμή διαχείρισης κρίσεων και 
τραυματικών γεγονότων, όσων ερ
γάζονται κοντά σε ανθρώπους που 
υποφέρουν σωματικά ή ψυχολογι
κά ή όσων η δουλειά τούς φέρνει 
σε επαφή με ακραίο, βίαιο, σκλη
ρό περιεχόμενο. Χαρακτηριστικά 
παραδείγματα είναι, φυσικά, οι δι- 
ασώστες, οι φροντιστές, το ιατρι
κό και νοσηλευτικό προσωπικό, οι 
ψυχολόγοι.

To newsroom του τρόμου
Τις τελευταίες δεκαετίες, «θύ

ματα» παρεμφερούς τραυματι
σμού πέφτουν και δημοσιογράφοι 
του newςroom που υποδέχονται 
user generated content, δηλαδή 
εικόνες, βίντεο, ηχητικά που δη- 
μιουργούνται από απλούς χρή
στες: βίντεο μιας καταστροφής ή 
ενός ατυχήματος που κατέγραψε 
με το κινητό του ένας αυτόπτης 
μάρτυρας, βίντεο αποκεφαλισμού 
ομήρου από γκρουπ τρομοκρα
τών κ.λπ. Μελέτη των Anthony 
Feimtein, Blair Audet και Elizabeth 
Waknme της Ψυχιατρικής Σχόλης 
του Πανεπιστημίου του Τορόντο 
διαπίστωσε ότι η συχνή έκθεση 
στο newςroom σε εικόνες εκτε
ταμένης ή έντονης βίας μπορεί να 
αποδειχθεί ψυχολογικά επιβλαβής 
για τους δημοσιογράφους.

Η Μαρίνα Πετρίλο εργάστηκε 
για πολλά χρόνια στο newsroom 
δημοσιογραφικών μέσων καλύ
πτοντας από την Αραβική Ανοιξη 
στην αρχή της δεκαετίας και τις 
εξεγέρσεις στο Χονγκ Κονγκ μέχρι 
το κίνημα Occupy Wall Street και 
τις τρομοκρατικές επιθέσεις στο

Τις τελευταίες δεκαετίες, θύματα παρεμφερούς τραυματισμού πέφτουν οι δημοσιογράφοι ίων newsrooms και οι moderators του Facebook. Οσο για τους 
διασώσιες, υποφέρουν από την «ασθένεια» για πολύ περισσότερες δεκαετίες.

Παρίσι το 2015. «Βίωσα παρεμφε
ρή τραυματισμό», λέει, «ο οποίος 
προκλήθηκε από το γεγονός ότι 
έπρεπε να διαχειριστώ βασανιστι
κό περιεχόμενο σε σταθερή βάση, 
έκτακτα γεγονότα σχετιζόμενα με 
την τρομοκρατία, από το αίσθημα 
ότι δεν μπορούσα να κάνω κάτι για 
να βοηθήσω τους ανθρώπους που 
έβλεπα σε φωτογραφίες και βίντεο 
να υποφέρουν. Συνειδητοποίησα 
ότι κάτι δεν πήγαινε καλά, γιατί 
δεν μπορούσα πια να κοιμηθώ ή 
να ξεκουραστώ. Ακόμη και όταν εί
χα τη δυνατότητα να ξεκουραστώ, 
δεν μπορούσα να αποσυνδεθώ. Δεν 
κατάφερνα να απομακρυνθώ πο
τέ από τον κύκλο των ειδήσεων 
ή από τη διαρκή ανησυχία. Είχα 
εφιάλτες, ταχυπαλμία, συχνούς 
πονοκεφάλους, τυχαία συμβάντα 
στη δουλειά με έκαναν να κλαίω 
και δεν μπορούσα πια να δω τη 
ζωή με υγιή τρόπο. Ο κόσμος μού 
φαινόταν τερατώδης».

To kootos xns φροντίδας
Οι επαγγελματίες που έρχονται 

πολύ συχνά σε επαφή με τον αν
θρώπινο πόνο, όπως το προσωπικό 
ΜΚΟ που ασχολείται με πρόσφυγες, 
το προσωπικό νοσοκομειακών δο
μών, οι κοινωνικοί λειτουργοί, οι 
ψυχολόγοι, οι οποίοι δεν προλαβαί
νουν να «αναρρώσουν» από έναν 
παρεμφερή τραυματισμό και εκτί

θενται εκ νέου σε παρόμοιες συν
θήκες, πληρώνουν ουσιαστικά το 
κόστος της φροντίδας των άλλων. 
Με την κ. Αλίκη Μεϊμαρίδου, πρώ
ην συντονίστρια προγραμμάτων 
ψυχικής υγείας για τους Γιατρούς 
Χωρίς Σύνορα, συνομιλήσαμε κα
τά την περίοδο της προσφυγικής 
κρίσης, όταν δεκάδες συνάδελφοί 
της, αλλά και η ίδια, έρχονταν κα
θημερινά σε επαφή με εξαθλιωμέ
νους ανθρώπους, που κουβαλούσαν 
αβάσταχτο πόνο και είχαν να διη- 
γηθούν τραγικές ιστορίες.

«Εμείς οι ψυχολόγοι κάνουμε 
κατά μέσον όρο πέντε συνεδρίες 
την ημέρα. Οι άνθρωποι θέλουν να 
μοιραστούν την ιστορία τους και 
εκτιθέμεθα τόσο πολύ στην πληρο
φορία, ώστε, σε έναν βαθμό, απευαι- 
σθητοποιούμαστε προς αυτή. Χτυ
πάμε το καμπανάκι του κινδύνου ο 
καθένας στον εαυτό του και στους 
συναδέλφους όταν παρατηρήσουμε 
ότι πλέον οι άνθρωποι μιλούν για 
βασανιστήρια, για θάνατο, για βία 
και εμείς απλά σημειώνουμε. Μπο
ρεί να αναφέρουν μια τρομερή ιστο
ρία, με λεπτομέρειες βασανισμού, 
και εμείς απλά να σημειώνουμε, 
χωρίς να έχουμε συναισθηματική 
αντίδραση σε αυτό», λέει.

Στις ομάδες «υψηλού κινδύνου» 
για την εμφάνιση παρεμφερούς 
τραύματος συγκαταλέγονται πρω- 
τίστως οι διασώστες που στελεχώ

νουν ασθενοφόρα. Ο Χρήστος Τσα- 
δήμας εργάζεται ως διασώστης επί 
μία δεκαπενταετία. «Οι σκληρές 
εικόνες που αντικρίζεις αποτυπώ- 
νονται στο μυαλό σου, δεν μπορείς 
να τις αποβάλεις. Φθείρεσαι, εξα
ντλούνται τα ψυχικά σου αποθέμα
τα, θα σου βγει σε στεναχώρια, σε 
κλάμα. Και, φυσικά, ακολουθούν 
ψυχολογικά προβλήματα, εμφανί
ζονται αυτοάνοσα. Εγώ έχω υποφέ
ρει κατά διαστήματα από αϋπνίες 
και από εφιάλτες. Κουβαλάς αυτές 
τις εικόνες στο μυαλό σου, τις ξα- 
ναπαίζεις σαν κασέτα: τι έκανες, τι 
θα μπορούσες να είχες κάνει... Και 
πολλές φορές μπορεί να θυμώσεις 
με κάτι που έκανες ή δεν έκανες ή 
να νιώθεις ότι η ζωή είναι άδικη».

Ασπίδα προστασίας
Οι επαγγελματίες που εξαιτίας 

της φύσης της δουλειάς τους κιν
δυνεύουν να εμφανίσουν παρεμ
φερές τραύμα, αλλά και οι φορείς, 
οι οργανισμοί και οι εταιρείες που 
τους απασχολούν, οφείλουν να γνω
ρίζουν τους τρόπους και τα εργαλεία 
για την αντιμετώπισή του. «Μεγάλο 
ποσοστό των επαγγελματιών που 
εκτίθενται σε κίνδυνο εκδήλωσης 
παρεμφερούς τραυματισμού δεν 
τοποθετούν την αυτοπροστασία 
τους σε υψηλή προτεραιότητα και 
έτσι μακροπρόθεσμα αυξάνεται η 
πιθανότητα εμφάνισης επαγγελμα

τικής εξουθένωσης και συναισθη
ματικής υπερκόπωσης. Η βασική 
ασπίδα προστασίας του κάθε επαγ- 
γελματία απέναντι στον κίνδυνο 
του παρεμφερούς τραυματισμού 
είναι τα υψηλά επίπεδα ανθεκτικό
τατος και ευεξίας», τονίζει ο κ. Βαγ
γέλης Μακρής, κλινικός ψυχολόγος, 
account manager Βορείου Ελλάδος 
της Ιίοΐίες ΕΑΡ, η οποία προσφέρει 
προγράμματα συμβουλευτικής για 
εργαζομένους.

Ο κάθε επαγγελματίας θα πρέπει 
να αναγνωρίζει ως φυσιολογικό το 
να βιώνει δυσάρεστα συναισθή
ματα, να δίνει χρόνο στον εαυτό 
του για αποφόρτιση, να εστιάζει 
στην αυτοφροντίδα του, να χτίζει 
ισχυρούς κοινωνικούς δεσμούς με 
ανθρώπους που μπορούν να τον 
ακούσουν και να τον στηρίξουν, να 
ζητεί βοήθεια από ειδικούς: αυτοί 
είναι μερικοί μόνο από τους τρό
πους που συστήνει ο κ. Μακρής. 
Οσο για τους δημοσιογραφικούς 
οργανισμούς, θα παραθέσουμε τη 
συμβουλή των Feinstein, Audet, 
Waknine της Ψυχιατρικής Σχόλης 
του Πανεπιστημίου του Τορόντο: 
«Με δεδομένο ότι η καλή δημοσι
ογραφία βασίζεται στους υγιείς δη
μοσιογράφους, οι ειδησεογραφικοί 
οργανισμοί θα πρέπει να εξετάσουν 
εξαρχής τους κινδύνους που προέρ
χονται από τη θέαση περιεχομένου 
που δημιουργείται από χρήστες».
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1  Μπαζάρ ενίσχυσης σωματείου για τα παιδιά
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 345.43 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μπαζάρ ενίσχυσης σωματείου για τα παιδιά

Δραστηριότητες και εδέσματα για μικρούς αλλά και για μεγάλους έχει προετοιμάσει το Κτήμα Κοκοτού, στη Σια- 
μάχα, με την ευκαιρία χης γιορτής του An Γιώργη του Μεθυστά

Για τους μεγάλους, γευσιγνωσία 
κρασιών, ξενάγηση στο οινοποι
είο, στον αμπελώνα και στα με
λίσσια, περιήγηση στο κτήμα, 
στον ελαιώνα, στον βιολογικό 
λαχανόκηπο και στον ορνιθώνα. 
Για τους πιτσιρικάδες, adventure 
playground με τραμπολίνο, αναρ
ρίχηση και τοξοβολία, παιχνίδια 
στον κήπο, εργαστήριο με κατα
σκευές και κυνήγι θησαυρού, βόλ
τες με πόνι, face painting και πολ
λά άλλα. Μια αξέχαστη ημέρα για 
μικρούς και μεγάλους, που θα τους 
φέρει σε επαφή με τη φύση, έχει 
προετοιμάσει το Κτήμα Κοκοτού 
στη Σταμάτα, με την ευκαιρία της 
γιορτής του An Γιώργη του Μεθυ- 
στή, την Κυριακή 3 Νοεμβρίου.

Απώτερος στόχος της εκδήλω
σης, μέσω του καθιερωμένου φι
λανθρωπικού μπαζάρ, η ενίσχυση 
του σωματείου Αντιμετώπιση του 
Παιδικού Τραύματος, που έχει ως 
στόχο τη μείωση των παιδικών 
ατυχημάτων, την άμεση και σω
στή αντιμετώπιση των παιδικών 
τραυματισμών και την αναβάθ
μιση της νοσηλείας των παιδιών 
στη χώρα μας. Τα τελευταία εννέα 
χρόνια, το σωματείο έχει βοηθήσει 
53 νοσοκομεία και κέντρα υγείας, 
δημιουργώντας 29 τμήματα επει
γόντων περιστατικών, αναβαθμί
ζοντας 21 παιδιατρικές κλινικές

Το σωματείο Αντιμε
τώπιση του Παιδικού 
Τραύματος έχει ως στό
χο τη μείωση των παιδι
κών ατυχημάτων.
και οκτώ παιδιατρικά ιατρεία και 
εξοπλίζοντας 4 ΜΕΘ, προσφέρο- 
ντας συνολικά 902 μηχανήματα 
σε παιδιατρικά τμήματα νοσοκο
μείων και κέντρων υγείας. Επίσης,

έχει εκπαιδεύσει 1.641 γιατρούς 
στην άμεση και σωστή αντιμετώ
πιση των τραυματισμένων παιδιών 
και έχει ενημερώσει 46.614 παιδιά 
και 3.090 γονείς και εκπαιδευτι
κούς για την πρόληψη των παιδι
κών ατυχημάτων. Συνολικά, από 
το 2010 μέχρι σήμερα, έχουν ωφε
ληθεί από το έργο του σωματείου 
περισσότερα από 700.000 παιδιά. 
Στο bazaar του Κτήματος Κοκοτού 
συμμετέχουν περισσότερες από 
30 οικοτεχνίες και μικρές επιχει
ρήσεις, από τις οποίες οι επισκέ

πτες θα μπορούν να αγοράσουν, 
από κεραμικά και χειροποίητα γλυ
κά μέχρι πλεκτά και κοσμήματα.

Την προσπάθεια του Κτήματος 
ενισχύουν και φέτος εθελοντικά 
μαθητές και μαθήτριες σχολείων. 
Για τη διευκόλυνση των επισκε
πτών, θα διατίθενται μικρά λεω
φορεία που θα πραγματοποιούν 
συνεχώς δρομολόγια από το ση
μείο στάθμευσης μέχρι το Κτήμα. 
Η είσοδος για τους ενήλικες είναι 
2 ευρώ (το σύνολο των εσόδων θα 
προσφερθεί στο σωματείο).
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1  ΑΛΕΞΙΑ ΚΑΙ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ-ΡΑΦΑΗΛ: Ταξίδι ελπίδας
για τα δύο παιδιά μετά τις δωρεές

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 151.32 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΛΕΞΙΑ ΚΑΙ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ-ΡΑΦΑΗΛ

Ταξίδι ελπίδας για τα δύο παιδιά μετά τις δωρεές
ΕΙΣΙΤΗΡΙΑ ελπίδας για τον μόλις 18 μηνών Πα- 
ναγιώτη-Ραφαήλ και για την δχρονη Αλεξία, τα 
δύο παιδιά που έχουν συγκινήσει το πανελλήνιο 
εξαιτίας της μάχης που δίνουν για τη ζωή τους, 
εξασφάλισε η ευαισθητοποίηση των πολιτών συ
γκεντρώνοντας και στις δύο περιπτώσεις υπέρο
γκα ποσά ώστε να υποβληθούν σε εξειδικευμένη 
ιατρική φροντίδα στο εξωτερικό.

Στο Αμβούργο, όπου έχει έδρα κέντρο αποκατά
στασης για παιδιά, θα παραμείνει η μικρή Αλεξία 
για τουλάχιστον έξι μήνες δίνοντας καθημερινά 
έναν αγώνα για τη βελτίωση της κατάστασής της. 
Υπενθυμίζεται ότι το μικρό κορίτσι χτυπήθηκε στο 
κεφάλι από αδέσποτη σφαίρα ανήμερα το Πάσχα.

Εκτοτε, το κοριτσάκι παρέμενε νοσηλευμένο 
στο νοσοκομείο Παίδων «Αγλαΐα Κυριάκού», χωρίς

όμως σημάδια βελτίωσης. Και παρότι το Ανώτατο 
Υγειονομικό Συμβούλιο είχε δώσει το «πράσινο 
φως» ώστε να συνεχίσει τη θεραπεία της σε ιδιω
τικό κέντρο αποκατάστασης στη Λάρισα, οι γονείς 
της απηύθυναν έκκληση ώστε να συγκεντρωθεί 
το ποσό των 90.000 ευρώ για τη νοσηλεία της 
στη Γερμανία.

Εν τω μεταξύ, σύντομα θα ανακοινωθεί και η 
ημερομηνία αναχώρησης του Παναγιώτη-Ραφαήλ 
για τη Βοστώνη, ώστε να λάβει την πανάκριβη γο- 
νιδιαχή θεραπεία. Σε ανακοίνωση που εξέδωσε το 
Σωματείο Φροντίδας Ατόμων με Νευρομυϊκές παθή
σεις MDA αναφέρει ότι τον αγώνα της οικογένειας 
του 18 μηνών παιδιού στήριξαν περισσότεροι από 
100.000 δωρητές, συγκεντρώνοντας «το ελάχιστο 
απαραίτητο ποσό των 3.033.000,00 ευρώ».
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1  Ποια ιδιωτική ασφάλιση;
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 22,35 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 294.34 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΝΩΜΗ

Ποια ιδιωτική ασφάλιση;

ΤΟΥΑΧΙΛΛΕΑ
ΓΡΑΒΑΝΗ

Η
 ανεύθυνη διαχείριση των 
χρημάτων των ασφαλιστικών 
ταμείων, η πλήρης αναντι- 
στοιχία της ανταποδοτικότητας των 

ασφαλίστρων με τις παρεχόμενες 
υπηρεσίες υγείας για δεκαετίες από 
όλες τις κυβερνήσεις τα έχουν φέρει 
σε δεινή οικονομική κατάσταση. Το 
δημογραφικό πρόβλημα της χώρας 
και η ανισόρροπη αναλογία εργα- 
ζομένων/συνταξιοΰχων να είναι 
σήμερα κάτω από τη μονάδα, ενώ 
η διεθνώς αποδεκτή για ένα υγιές 
ασφαλιστικό σύστημα οφείλει να 
είναι περίπου 3,9 επιτείνουν επι
κίνδυνα τα προβλήματα τους. Μια 
από τις συζητούμενες λύσεις είναι 
η δυνατότητα συμπλήρωσης της 
δημόσιας ασφάλισης υγείας με την

ιδιωτική. Η νομοθέτηση δηλαδή κι
νήτρων οι ασφαλιζόμενοι που επιθυ
μούν μια πληρέστερη κάλυψη υγείας 
να απευθύνονται και στις ιδιωτικές 
ασφαλιστικές εταιρείες με επιπλέ
ον ασφάλιστρα, όπως συμβαίνει σε 
πολλές ευρωπαϊκές χώρες.

Μια πρόσφατη προσωπική όμως 
εμπειρία με την ιδιωτική ασφάλι
ση υγείας φίλου και συναδέλφου 
γιατρού με έχει βάλει σε σκέψεις. 
Χρειάστηκε μεταμόσχευση νεφρού 
στο εξωτερικό διότι η αποδοχή από 
την ελληνική Πολιτεία του δότη του 
οργάνου από φιλικό και όχι συγ
γενικό του πρόσωπο απαιτούσε 
χρονοβόρες διαδικασίες «αδειο- 
δότησης» της μεγαλειώδους αυτής 
πράξης αλτρουισμου για τον απο

κάλυψης των εξόδων της επέμβασης 
και αναγκάζει τον φίλο μου γιατρό 
να καταβάλει ο ίδιος όλο το σχετικό 
ποσό υψους 75.000 ευρώ, ενώ έχει 
ασφαλιστεί για υπηρεσίες υγείας 
στο εξωτερικό μέχρι του δεκαπλά
σιου ποσού των 750.000 ευρώ! Αν 
δεν είχε άμεσα διαθέσιμο το μεγάλο 
αυτό ποσό ο φίλος γιατρός, παρό- 
τι κατάβαλε επί 20ετία τα ακριβά 
ασφάλιστρα, η μεταμόσχευση θα 
αναβάλλονταν επ’ αόριστον με πι
θανό κόστος την άρνηση πλέον του 
πολύτιμου δότη να επιμείνει στη 
μεγαλειώδη προσφορά του αλλά και 
την επιδείνωση της υγείας του. Να 
καταβάλεις δηλαδή ακριβά ασφά
λιστρα μια ζωή αλλά συγχρόνως 
να πρέπει να αποταμιεύσεις και το

ποσό της προπληρωμής για τις πα
ροχή των μελλοντικών υπηρεσιών 
υγείας σου. Αν η ιδιωτική ασφαλι
στική εταιρεία αντιμετωπίζει ένα 
γιατρό έτσι αντιλαμβάνεται κανείς 
τις δυσκολίες ενός οποιουδήποτε 
πολίτη. Και βέβαια σε αντίθεση με 
τη δημόσια ασφάλιση που καλύπτει 
άμεσα τις σχετικές δαπάνες υγείας! 
Η κυβέρνηση οφείλει να μεριμνήσει 
νομοθετικά για την αποφυγή αυτών 
των ανεύθυνων πρακτικών των ιδι
ωτικών ασφαλιστικών εταιρειών 
και να προστατεύσει τους δοκιμα- 
ζομένους πολίτες από την αυθαι
ρεσία τους. Θα είναι μεγάλο λάθος 
οι αστοχίες της δημοσίου τομέα και 
μας οδηγήσουν στην αγνόηση των 
ανευθυνοτήτων του ιδιωτικού.

κλεισμό της πιθανότητας κινήτρων 
χρηματικής εξαγοράς οργάνου. Οι 
χρονοβόρες διαδικασίες στην Ελ
λάδα ανάγκασαν τον φίλο μου και 
τον δότη του οργάνου να μεταβούν 
για τη μεταμόσχευση στο Λονδί
νο, όπου οι σχετικές διαδικασίες 
είναι ταχύτατες και η χειρουργική 
εμπειρία μεταμοσχεύσεων πολύ 
μεγαλύτερη. Ενημερώνει την ιδι
ωτική ασφαλιστική του εταιρεία 
η οποία με τη σειρά της ευλόγως 
απαιτεί την επίσημη από το νοσο
κομείο του Λονδίνου ενημέρωσή 
της για τα σχετικά έξοδα. Παρά την 
πλήρη και έγκαιρη ενημέρωσή της 
η ιδιωτική ασφαλιστική εταιρεία 
αρνείται την τελευταία στιγμή να 
καταβάλει την εγγυητική επιστολή
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1  Η 19χρονη μητέρα του νεκρού παιδιού δεν έχρηζε
περαιτέρω νοσηλείας...

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 217.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

* f
fi

ΣΤΟ ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΩ ΤΗΝ ΚΡΑΤΗΣΑΝ ΜΟΝΟ 12 ΩΡΕΣ

19χρονη μητέρα του νεκρού παιδού δεν έχρηζε περαιτέρω νοσηλείας...

Η μεταχείριση 
που της 
επιφυλάχτηκε 
εγείρει 
ερωτήματα 
σχετικά με 
την τήρηση 
της ιατρικής 
δεοντολογίας

ΜΟΝΟ ΛΙΓΕΣ ώρες αφέθηκε να νοση
λευτεί στο Γενικό Νοσοκομείο της Κω 
η τραγική μητέρα του τρίχρονου αγο
ριού που έχασε τη ζωή του στο χτεσινό 
ναυάγιο. Οι αρχές του νοσοκομείου και 
το Λιμενικό έκριναν ότι δεν χρειαζόταν 
ούτε νοσηλεία ούτε να δει ψυχίατρο 
μια δεκαεννιάχρονη γυναίκα, σχεδόν 
παιδί κι αυτή, που λίγες ώρες νωρίτε
ρα βυθίστηκε στη θάλασσα μαζί με το 
παιδί της και άλλους 32 πρόσφυγες, 
στη συνέχεια άκουσε στο νοσοκομείο 
την είδηση του θανάτου του παιδιού

της και μετά πήγε να αναγνωρίσει το 
νεκρό. Σ’ αυτή την κατάσταση σοκ, 
βαρύτατου πένθους και εξάντλησης 
απο την υποθερμία το νοσοκομείο και 
το Λιμενικό έκριναν ότι δεν χρειάζε
ται νοσηλεία, αλλά προέχει η επίσημη 
καταγραφή των στοιχείων της, ώστε 
να μπορεί να βγει άρον άρον από το 
νοσοκομείο και να μεταφερθεί σε δομή 
φιλοξενίας.

Σύμφωνα με πληροφορίες της «Εφ. 
Συν.», η γυναίκα πήρε εξιτήριο από το 
νοσοκομείο γύρω στη μία το μεσημέ

ρι, με το επιχείρημα ότι δεν εμφάνιζε 
παθολογικά αίτια, δεν είχε δηλαδή 
κατάγματα, μώλωπες και χτυπήματα. 
Σύμφωνα με τις ίδιες πληροφορίες, 
στελέχη του Λιμενικού την επισκέ- 
φτηκαν γύρω στη μία το μεσημέρι στο 
νοσοκομείο για να την καταγράψουν, 
αλλά τη βρήκαν να κοιμάται εξαντλη
μένη. Είχαν τουλάχιστον την ευαισθη
σία να μην την ξυπνήσουν. Αργότερα, 
την οδήγησαν για να καταγραφεί στο 
Κέντρο Υποδοχής και Ταυτοποίησης, 
υποβάλλοντάς τη στην ταλαιπωρία

της μετακίνησης και στην εμπειρία 
μιας ψυχρής γραφειοκρατικής διαδι
κασίας, πριν κλείσουν 12 ώρες από το 
ναυάγιο και τον θάνατο του παιδιού 
της. Η μεταχείριση που της επιφύλαξαν 
το νοσοκομείο και το Λιμενικό εγείρει 
ερωτήματα σχετικά με την τήρηση της 
ιατρικής δεοντολογίας, όπως και για 
τον λόγο και τον σκοπό αυτής της αντι
μετώπισης ενός θύματος ναυαγίου που 
ηροκλήθηκε από τον διεμβολισμό μιας 
βάρκας προσφύγων από σκάφος του 
Λιμενικού. ΔΗΜΗΤΡΗΣΑΠΈΛΙΔΗΣ
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1  «Μπορεί να χρηματίστηκαν ο κ. Τσίπρας και ο κ.
Πολάκης»

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 250.69 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΕΙΠΕ, ΤΙ ΕΝΝΟΟΥΣΕ
ΒΟΜΒΑ ΑΔΩΝΗ 
ΓΙΑ ΧΡΗΜΑΤΙΣΜΟ 
ΤΩΝ ΤΣΙΠΡΑ 
ΚΑΙ ΠΟΛΑΚΗ

ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ

«Μπορεί να χρηματίστηκαν 
ο κ. Τσίπρας και ο κ. Πολάκης»

Η δήλωση - βόμβα και το μήνυμα που 
ήθελε να περάσει ο υπουργός Ανάπτυξης

Μ
ια δήλωση-βόμβα επιφύ
λαξε ο Αδωνις Γεωργιάδης 
στοχοποιώντας τον πρώην 
πρωθυπουργό Αλέξη Τσίπρα και τον 

πρώην αναπληρωτή υπουργό Υγείας 
Παύλο Πολάκη για χρηματισμό από τις 
πολυεθνικές εταιρείες φαρμάκων που 
ευνοήθηκαν από την τιμολόγηση των 
φαρμάκων που έγιναν επί ΣΥΡΙΖΑ, δή
λωση που προκάλεσε τις σφοδρές αντι
δράσεις της Κουμουνδούρου η οποία 
ζήτησε από τον Κυριάκο Μητσοτάκη 
να αποπέμψει τον υπουργό του.

«Εδώ και μέρες ο κ. Τσίπρας με κα- 
λεί δημοσίως να αποκαλύψω ποιοι πι
στεύω ότι πιθανόν να χρηματίστηκαν 
από φαρμακευτικές εταιρείες», είπε ο 
Γεωργιάδης στις τηλεοπτικές κάμερες 
στη Βουλή, συμπληρώνοντας: «Εγώ 
δεν απαντούσα τόσες μέρες γιατί δεν 
είναι σωστό να κάνουμε πολιτιχή με 
εικασίες. Αλλά αφού επανέρχεται εκ 
νέου και θεωρεί τη γνώμη μου τόσο 
σημαντική, αναγκάζομαι να το πω: 
Θεωρώ λοιπόν ότι πράγματι μπορεί 
να χρηματίστηκαν ο κ. Τσίπρας και ο 
κ. Πολάκης για τον νόμο που έφεραν 
για ης πολυεθνικές και την τιμολόγηση 
φαρμάκων. Θα μπορούσε να αποτελεί 
προϊόν διαφθοράς, καλό είναι κάποτε 
να μας το εξηγήσουν».

Η αντίδραση του Πολάκη ήταν ότι 
«γελούν και τα κομοδίνα» με τους ισχυ
ρισμούς του υπουργού Ανάπτυξης, ενώ

επισήμανε ότι «το γνωστό πρόβλημα 
συμπεριφοράς περνάει πλέον σε άλλη 
σφαίρα αντιμετώπισης» και ότι «χρει
άζεται ειδικός επιστήμονας και όχι 
πολιτικός αντίπαλος».

Ο ΣΥΡΙΖΑ σχολίασε ότι «ο κ. Γεωργιά
δης φαίνεται ότι έχει αρχίσει να ζορίζε
ται για τα καλά με το σκάνδαλο Novartis, 
ιδίως μετά τις αποκαλύψεις στο ντοκι
μαντέρ της ελβετικής τηλεόρασης» και 
ότι «όπως κάθε γνήσιος ακροδεξχός 
που έχει μελετήσει τον Γκέμπελς, όταν 
ζορίζεται, ξεσπά σε χυδαιότητες για 
αντιπερισπασμό». «Θα έχει φαίνεται 
τους λόγους του να αγχώνεται, καθώς η 
έρευνα της Δικαιοσύνης που τον αφορά 
παραμένει σε εξέλιξη», σημειώνει η 
Κουμουνδούρου, εστιάζοντας στο ότι 
«το θέμα όμως δεν είναι ο ίδιος, αλλά 
ο Πρωθυπουργός που τον ανέχεται», 
προτρέπονυάς τον: «Ή τον στέλνει σπίτι 
του απόψε ή ταυτίζεται πλέον απόλυτα 
με αυτόν και ης αθλιότητές του, με ό,τι 
αυτό μπορεί να σημαίνει στο μέλλον».

Αργότερα, μιλώντας στον ΑΝΤΙ ο 
υπουργός Ανάπτυξης διευκρίνισε πως 
«αν είχα στοιχεία θα είχα πάει στον 
εισαγγελέα», σημειώνοντας ότι Πο
λάκης και Τσίπρας «λένε ότι είμαι δι
εφθαρμένος χωρίς στοιχεία». «Ηθελα 
να τους δείξω ότι με τον ίδιο τρόπο οι 
κατηγορίες μπορεί να επιστρέφουν σε 
αυτούς», πρόσθεσε.

ΛΑΜΠΡΟΣ ΣΤΑΥΡΟΠΟΥΛΟΣ
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1  Δικογραφία για έκθεση ανηλίκου σε κίνδυνο για την
24χρονη

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 198.95 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δικογραφία για έκθεση ανήλικοί σε κίνδυνο σχηματίζεται σε βάρος της 24χρονης που εγκατέλειψε το 
νεογέννητο κοριτσάκι της σε είσοδο πολυκατοικίας στη Χαριλάου. ΣΕΛ 4

Δικογραφία για 
έκθεση ανηλίκου 
σε κίνδυνο για 
την 24χρονη

Δικογραφία για έκθεση ανηλί
κου σε κίνδυνο σχηματίζεται σε 
βάρος της εικοσιτετράχρονης, που 
φέρεται να εγκατέλειψε το νεογέν
νητο κοριτσάκι της σε είσοδο πο
λυκατοικίας στην ανατολική Θεσ
σαλονίκη. Λίγο μετά την πράξη 
της η νεαρή γυναίκα εντοπίστηκε 
από αστυνομικούς σε διαμέρισμα 
όπου ζει και με εισαγγελική εντο
λή αποφασίστηκε να αφεθεί ελεύ
θερη.

Στο μεταξύ, όπως μεταδίδει το 
ΑΠΕ-ΜΠΕ, ενώ η ίδια και το νεο
γνό νοσηλεύονται στο νοσοκομείο 
«Ιπποκράτειο», η Υποδιεύθυνση 
Προστασίας Ανηλίκων Θεσσαλο
νίκης διενεργεί προανάκριση για 
την υπόθεση. Η εικοσιτετράχρονη, 
φερόμενη ως σπουδάστρια νοση
λευτικής, φέρεται να είπε πως αν- 
τιλήφθηκε την εγκυμοσύνη σε 
προχωρημένο στάδιο κι ότι δεν 
επιθυμούσε να κρατήσει το παιδί.

Πάντως σταδιακή βελτίωση πα
ρουσιάζει η κατάσταση της υγείας 
του νεογνού, σύμφωνα με όσα δή
λωσε στο Αθηναϊκό και Μακεδο
νικό Πρακτορείο Ειδήσεων η διοι- 
κήτρια του Ιπποκράτειου Νοσοκο
μείου, Βασιλική Παπαχριστοδού- 
λου.

Το κοριτσάκι διεκομίσθη στο 
νοσοκομείο με υποθερμία, όπως 
επισήμανε η κ. Παπαχριστοδού- 
λου και παραμένει νοσηλευόμενο 
για προληπτικούς λόγους σε θερ
μοκοιτίδα στη Μονάδα Εντατικής 
Θεραπείας Νεογνών.
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1  Ερχεται μποναμάς για τους διασώστες
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 308.34 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ερχεται μποναμάς για τους διασώστες
Προς έγκριση το ειδικό επίδομα, που διεκδικούσαντα πληρώματα του ΕΚΑΒ

Μ
ερίδιο από τις προσλήψεις, που δρομολο
γούνται για το ΕΚΑΒ, αλλά και από τα νέα 
ασθενοφόρα, που αναμένονται στη Θεσσα
λία, διεκδικεί ο τοπικός σύλλογος υπαλλήλων ΕΚΑΒ 

Μαγνησίας. Προσωπικό και υλικοτεχνική υποδομή 
αναδεικνύονται τα δύο κυριότερα ζητήματα αιχμής για 
τα πληρώματα, που δίνουν επί 24ωρου βάσεως τη μάχη 
των διακομιδών.

Σύμφωνα με τον πρόεδρο Παν. Δαριώτη ο τοπικός τομέας 
θα πρέπει να ενισχυθεί με τουλάχιστον 15 άτομα προσωπικό 
τα οποία θα στελεχώσουν τα υπάρχοντα πληρώματα. Σήμε
ρα σε «μάχιμη υπηρεσία» είναι μόνο 39 άτομα στο ΕΚΑΒ Βό
λου με αποτέλεσμα οι βάρδιες να βναίνουν με μεγάλη δυ
σκολία.

Το αίτημα της ενίσχυσης της τοπικής υπηρεσίας με επιπλέ
ον προσωπικό τέθηκε στη συνάντηση που έγινε με τη νέα δι
οίκηση του Εθνικού Κέντρου Βοήθειας.

«Τα τελευταία χρόνια αποχώρησαν 232 άτομα πανελλαδι
κά. Για να αντί κατασταθούν θα πρέπει να προγραμματιστούν 
τουλάχιστον 250 προσλήψεις άμεσα», σημείωσε ο κ. Δαριώ- 
της στον ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ.

Οσον αφορά στην ενίσχυση του ΕΚΑΒ με επιπλέονασθενο- 
φόρα, σύμφωνα με την πληροφόρηση που έχει ο σύλλονος 
τοπικά, άμεσα ολοκληρώνεται ο διαγωνισμός της Περιφέ
ρειας Θεσσαλίας για την προμήθεια 10 νέων ασθενοφόρων. 
Από αυτά ο τοπικός τομέας έχει ζητήσει τρία οχήματα ώστε 
να έχει τη δυνατότητα σταδιακά να αντικαταστήσει σημαντικά 
τον υπάρχοντα στόλο μονάδων.Σε διάταξη μάχης... καθημε
ρινά βρίσκονται τέσσερα ασθενοφόρα το πρωί, τέσσερα το 
απόγευμα και τρία στη νυχτερινή βάρδια.

Ειδικό επίδομα
Με αγωνία αναμένουν οι εργαζόμενοι του ΕΚΑΒ και ειδικά 

οι διασώστες να υλοποιηθεί η δέσμευση του υπουργείου 
Υγείας για καταβολή ειδικού επιδόματος σε μόνιμη βάση, 
δεδομένου ότι οι εργαζόμενοι του φορέα δίνουν καθημερι-

Πώς και πώς περιμένουν οι διασώστες του ΕΚΑΒ τις επί
σημες ανακοινώσεις για τη θέσπιση ειδικού επιδόματος

νά μάχη στους δρόμους για να σώσουν ανθρώπινες ζωές.
Καλά πληροφορημένες πηγές αναφέρουν ότι εξετάζεται 

το ενδεχόμενο να δοθεί το επίδομα προς τις εορτές των Χρι
στουγέννων, ωστόσο ο τοπικός σύλλογος εργαζομένων στο 
ΕΚΑΒ αναμένει τις επίσημες ανακοινώσεις πρώτα και μετά 
να τοποθετηθεί επί του θέματος, καθώς αποτελεί ένα από τα 
πάγια αιτήματα του κλάδου.

«Μέχρι στιγμής υπάρχουν μόνο πληροφορίες ότι επίκειται 
επίσημη ανακοίνωση για την παροχή ειδικού επιδόματος, 
θα περιμένουμε πρώτα την επίσημη ενημέρωση από την 
Ομοσπονδία μας και το υπουργείο Υγείας» επισήμανε στον 
ΤΑΧΥΔΡΟΜΟ ο πρόεδρος.

Υπενθυμίζεται πως ο κ. Κικίλιας δήλωσε μιλώντας στην 
Επιτροπή Κοινωνικών Υποθέσεων στη Βουλή την πρόθεσή 
του να στηρίξει τους διασώστες του ΕΚΑΒ, που δίνουν καθη
μερινά τη μάχη τωνεπειγόντωνπεριστατικώνστα ασθενοφό
ρα και στο πλαίσιο αυτό προανήγγειλε την παροχή κινήτρων 
μεταξύ των οποίων και τη θέσπιση επιδόματος.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  «Αλαλούμ» στα Βρασνά
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 1226.3 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΞΕΣΗΚΩΜΟΣ ΤΩΝ ΚΑΤΟΙΚΩΝ ΚΑΙ ΔΙΩΓΜΟΣ 400 ΠΡΟΣΦΥΓΏΝ ΜΕΣΑ ΣΤΗ ΝΥΧΤΑ

Γαϊτανάκι οι ευθύνες - Ο δήμαρχος καταγγέλλει «εν κρυτττώ» συμφωνίες
Τα επεισόδια στα Βρασνά Θεσσαλονίκης, ουσιαστικά μια έκρηξη αγα
νάκτησης της τοπικής κοινωνίας ενάντια στην φιλοξενία προσφύγων σε 
τοπικά ξενοδοχείων ήταν μια από τις λίγες φορές που οι αντιδράσεις 
των κατοίκων πήρε τόσο βίαια τροπή. Οι ευθύνες για το αλαλούμ που 
προκλήθηκε, τον κακό συντονισμό και την αδυναμία πρόβλεψης αυτών 
των αντιδράσεων είναι νωρίς ακόμη για να αποδοθούν, όμως μπορούμε 
να πούμε με σιγουριά ότι δεν λειτούργησε καλά ούτε ο κρατικός μηχα
νισμός, ούτε οι αρμόδιες υπηρεσίες που αναλαμβάνουν το βάρος της με
τακίνησης και φιλοξενίας των προσφύγων. ΣΕΛ 8-9
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1  «Αλαλούμ» στα Βρασνά
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Γαϊτανάκι οι ευθύνες για το αλαλούμ με τοι
Έκρηξη αντίδρασης από την τοπική κοινωνία ενάντια στην εκ νέου φιλοξενία προσφύγων

Τ
α επεισόδια στα Βρασνά 
Θεσσαλονίκης, ουσιαστικά 
μια έκρηξη αγανάκτησης 
της τοπικής κοινωνίας 
ενάντια στην φιλοξενία 
προσφύγων σε τοπικά ξενοδοχείων ήταν 
μια από τις λίγες φορές που οι αναδράσεις 

των κατοίκων πήρε τόσο βίαια τροπή.
Οι ευθύνες για το αλαλούμ που προ-

κλήθηκε, τον κακό συντονισμό και την 
αδυναμία πρόβλεψης αυτών των αντιδρά
σεων είναι νωρίς ακόμη για να αποδο
θούν, όμως μπορούμε να πούμε με σιγου
ριά άπ δεν λειτούργησε καλά ούτε ο κρα- 
ακός μηχανισμός, ούτε οι αρμόδιες υπη
ρεσίες που αναλαμβάνουν το βάρος της 
μετακίνησης και φιλοξενίας των προσφύ
γων.

Ο δήμαρχος Βόλβης Διαμαντής Λιάμας 
εξηγεί στον «Τ.Θ.» πως ξεκίνησε η ιστο
ρία με τη φιλοξενία προσφύγων στα 
Βρασνά: «Από πέρσι τον Νοέμβριο, 30 
ενοικιαστές δωματίων είχαν συμφωνήσει 
με τον Διεθνή Οργανισμό Μετανάστευ
σης (ΔΟΜ) να φιλοξενήσουν 1300 πρό
σφυγες μέχρι τον Απρίλιο. Ομως, περίπου 
250 πρόσφυγες παρέμειναν μέχρι σήμερα 
και μάλιστα μέσα στην τουριστική περίο
δο του καλοκαιριού, δημιουργήθηκε πρό
βλημα στην τουριστική κίνηση της περιο
χής και στα γύρω ξενοδοχεία».

«Φέτος, υπήρχε έντονη φημολογία ότι 
θα έρθουν νέοι πρόσφυγες, αλλά ο δήμος 
και η τοπική κοινωνία δεν ήξερε τίποτα.

Εμείς το μάθαμε την Τρίτη το πρωί ότι θα 
έρθουν μέχρι το βράδυ λεωφορεία από 
τα... ΜΜΕ, δεν υπήρξε επίσημη ενημέ
ρωση. Όλες οι κινήσεις και οι συμφωνίες 
με τους ξενοδόχους έγιναν εν κρυπτώ. 
Εμείς, ως δήμος, είχαμε επανειλημμένως 
ενημερώσει το αρμόδιο υπουργείο ότι η 
περιοχή δεν αντέχει άλλους πρόσφυγες. 
Φούντωσε η αντίδραση της τοπικής κοι
νωνίας και γίναμε μάρτυρες μια πολύ έν
τονης διαμαρτυρίας», ολοκλήρωσε ο κ. 
Λιαμάς.

«Στις τρεις δομές του δήμου έχουμε 
ήδη 2.000 πρόσφυγες, όσους έχει όλη η 
Πελοπόννησος. Πρέπει να αντιληφθούν οι

αρμόδιοι ότι η κατανομή των προσφύγων 
θα πρέπει να γίνεται αναλογικά και ισομε- 
ρώς σε όλη τη χώρα» δήλωσε ο κ.Λιάμας, 
προσθέτοντας πως είχε ενημερώσει τους 
φορείς για τις αντιδράσεις που θα υπάρ
ξουν από την πλευρά των κατοίκων.

«Έλεγα ότι ο κόσμος είναι ξεσηκωμέ
νος. Οτι καλούν με μεγάφωνα σε κινητο
ποιήσεις και δεν θα δεχτούν επιπλέον 
πρόσφυγες στην περιοχή. Όλα τα μηνύμα
τα όμως που στέλναμε δεν τα άκουγαν. 
Δεν εξέτασαν ότι η περιοχή μας δεν μπο
ρεί να σηκώσει επιπλέον αριθμό προσφύ
γων» πρόσθεσε ο κ.Λιάμας.

Σύμφωνα με τον δήμαρχο Βόλβης, οι

κρατικές δομές του δήμου (αστυνομία, 
Κέντρο Υγείας και μετακινήσεις) είναι 
ήδη επιβαρυμένες, ενώ «πλήγμα» υπέ- 
στη και ο τουρισμός, καθώς εξαιτίας του 
μεγάλου αριθμού των προσφύγων, ση
μειώθηκαν ακυρώσεις στα δωμάτια των 
ξενοδοχείων και πτώση στις τιμές κατά 
τη διάρκεια του καλοκαιριού.

«Κερδίσαμε μετά από μακρύ αγώνα 
την πρώτη μάχη και ο αγώνας συνεχίζε
ται» δήλωσε ο πρόεδρος του συλλόγου 
Ξενοδόχων και Καταλυμματιών Ασπρο- 
βάλτας και Βρασνών, Δημήτρης Φραν- 
τζής μιλώντας σχετικά με τα όσα εκτυ- 
λίχθηκαν στα Βρασνά.

Το επεισοδιακό βράδυ

Επεισοδιακό ήταν το βράδυ της Τρί
της στα Βρασνά της Θεσσαλονίκης, 
καθώς κάτοικοι της περιοχής προσπά
θησαν να εμποδίσουν την εγκατάστα
ση προσφύγων σε τοπικά ξενοδοχεία. 
Σύμφωνα με την αστυνομία, πρόκειται 
για συνολικά 9 λεωφορεία τα οποία 
μεταφέρουν περίπου 400 άτομα.

Συγκεκριμένα, κάτοικοι της περιο
χής συγκεντρώθηκαν και προσπάθη
σαν να εμποδίσουν τα λεωφορεία που 
μετέφεραν τους πρόσφυγες από το να 
φτάσουν στο σημείο. Μάλιστα, σύμ
φωνα με πληροφορίες αρκετοί κάτοι
κοι προσπάθησαν να κλείσουν τους 
δρόμους προκειμένου να μην περά
σουν τα λεωφορεία, τα οποία εν τέλει 
και με τη βοήθεια αστυνομικών δυνά
μεων που βρέθηκαν στο σημείο, κατά- 
φεραν νωρίς τα ξημερώματα να φτά
σουν στα ξενοδοχεία της περιοχής στα 
οποία επρόκειτο να εγκατασταθούν οι 
πρόσφυγες.

Ωστόσο, οι ιδιοκτήτες των ξενοδο
χείων, παρά το γεγονός ότι είχαν υπο
γραφεί συμβάσεις για την παραμονή 
των προσφύγων σε αυτά, είχαν κλείσει 
τα ξενοδοχεία τους και δεν βρίσκονταν 
στο σημείο για να τα ανοίξουν (ενδε
χομένως φοβούμενοι και τις αντιδρά
σεις των κατοίκων).

Έτσι, τα λεωφορεία που μετέφεραν 
τους πρόσφυγες έφυγαν από την πε
ριοχή και πήγαν στα Μάλγαρα όπου 
παρέμειναν μέχρι χθες το πρωί. Χθες 
το βράδυ τελικά, οι πρόσφυγες έφτα
σαν στην Βόρεια Εύβοια.

Στη Βόρεια Εύβοια
τελικά οι πρόσφυγες
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1  «Αλαλούμ» στα Βρασνά
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

>ς πρόσφυγες στα Βρασνά

ΔΟΜ: «Δεν είναι δική μας η ευθύνη να ενημερώσουμε το δήμο»
Καμία ευθύνη δεν αναλαμβάνει ο Διε- 

θνής Οργανισμός Μετανάστευσης 
(ΔΟΜ) για τις ακραίες αντιδράσεις που 
σημειώθηκαν στα Βρασνά το βράδυ της 
Τρίτης, καθώς όπως αναφέρει ήταν έναν 
μεμονωμένο περιστατικό και οι συμφω
νίες μεταξύ του οργανισμού και των ξε
νοδόχων είναι ιδιωτικές.

«Το πρόγραμμα Filoxenia, το οποίο 
λειτουργεί με διαγωνισμό μέσα από τον 
ΟΗΕ και χρηματοδοτείται από την ΕΕ 
κάτω από πολύ αυστηρές προδιαγραφές, 
μισθώνει ξενοδοχεία και προσφέρει 
προσωπικό και υπηρεσίες στους πρό
σφυγες και τους μετανάστες. Τα Βρασνά 
από το 2018 είχαν φιλοξενήσει πρόσφυ
γες και φέτος με τη σύμφωνη γνώμη 
των ξενοδόχων θα φιλοξενούνταν εκ νέ
ου ένας αριθμός προσφύγων», εξήγησε 
στον «Τ.Θ.» η υπεύθυνη επικοινωνίας 
του ΔΟΜ, Χριστίνα Νικολαΐδσυ.

«Ο ΔΟΜ δεν έχει καμία ευθύνη να 
ενημερώσει την τοπική κοινωνία, από 
τη στιγμή που ισχύουν ιδιωτικές συμβά
σεις με τους ξενοδόχους, παρότι φυσικά 
υπάρχουν δίαυλοι επικοινωνίας με το 
δήμο. Το υπουργείο είναι πάντα ενήμερο 
για τις κινήσεις των προσφύγων, είμα
στε σε συνεχή επικοινωνία και όλα γί
νονται σε άψογη συνεργασία με τις αρ
χές. Δεν μας έχει ξανασυμβεί παρόμοιο 
περιστατικό, ήταν μια πρωτόγνωρη αν
τίδραση», ολοκλήρωσε η κ. Νικολαΐδου. 
Αυτή είναι ολόκληρη η ανακοίνωση του 
ΔΟΜ:

Ο Διεθνής Οργανισμός Μετανάστευ
σης (ΔΟΜ) με ανακοίνωσή του εκφρά
ζει την ανησυχία του για τα βίαια περι
στατικά που έλαβαν χώρα στην περιοχή 
των Βρασνών στη Βόρεια Ελλάδα, όπου 
μερίδα του τοπικού πληθυσμού αντέ
δρασε στην μεταφορά ευάλωτων μετα

ναστών, από το νησί της Σάμου σε δο
μές προσωρινής φιλοξενίας στην περιο
χή-

«Στη διάρκεια των τελευταίων ετών 
μέχρι και σήμερα, η στάση που έχει επι- 
δείξει η Ελλάδα απέναντι στους μετανά
στες έχει υπάρξει αξιοσημείωτη. Καθη
μερινά γινόμαστε μάρτυρες παραδειγ
μάτων ειλικρινούς αλληλεγγύης και σε
βασμού προς τους πληθυσμούς προσφύ
γων και μεταναστών, τόσο από την ελ
ληνική κοινωνία συνολικά όσο και από 
τοπικές κοινότητες», αναφέρεται χαρα
κτηριστικά.

Ο ΔΟΜ αξιολογεί τα χθεσινοβραδινά 
γεγονότα ως μεμονωμένα 
περιστατικά και καλεί το σύνολο των 
κυβερνητικών και των μη κυβερνητικών 
φορέων να συνεργαστούν, ώστε να απο
τραπούν παρόμοια περιστατικά στο μέλ
λον.

Σε κατασκήνωση στη Βόρεια Εύβοια 
μεταφέρθηκαν τελικά οι περίπου 380 αι- 
τούντες άσυλο από τη Σάμο, οι οποίοι 
χτες είχαν ως προορισμό τα Βρασνά του 
δήμου Βόλβης, αλλά δεν κατάφεραν να 
εγκατασταθούν, καθώς ήρθαν αντιμέτω
ποι με αντιδράσεις των κατοίκων.

Χθες, το υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη πήρε την απόφαση να μεταφέρει 
τα 380 άτομα (στην πλειονότητά τους οι
κογένειες από Συρία, Ιράκ, Παλαιστίνη 
και Αφγανιστάν), στην Εύβοια, όπου θα 
διαμείνουν σε μικρά παραθαλάσσια δια
μερίσματα της κατασκήνωσης.

Κύκλοι του υπουργείου Προστασίας

του Πολίτη αναφέρουν στο ΑΠΕ-ΜΠΕ 
ότι κατανοούν πως ο δήμος Βόλβης φι
λοξενεί ήδη πολλούς αιτούντες άσυλο, 
ωστόσο διευκρινίζουν ότι η διαμονή τους 
σε ξενοδοχεία αποφασίστηκε έπειτα από 
την υπογραφή ιδιωτικών συμβάσεων με 
τους ιδιοκτήτες τους και δεν δημιουργεί 
πρόβλημα στην τουριστική περίοδο, κα
θώς θα έχει διάρκεια έξι μηνών. Οι ίδιοι 
κύκλοι τονίζουν ότι από τη μια συζητάμε 
για κακές συνθήκες στα νησιά και από 
την άλλη δεν έχουμε πού να πάμε τους 
αιτούντες άσυλο, γιατί οι τοπικές κοινω
νίες στην ενδοχώρα δεν τους θέλουν. 
Προσθέτουν δε ότι πρόθεση του Υπουρ
γείου είναι να γίνει ισοκατανομή των

προσφύγων σε όλη την Ελλάδα, ωστόσο 
οι περιφερειάρχες δεν έχουν στείλει ακό
μα καμία πρόταση για χώρους φιλοξε
νίας, όπως είχαν συμφωνήσει σε σύσκε
ψη με τον υπουργό.

Την ίδια ώρα, είναι σε εξέλιξη η πρό
σκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για 
ξενοδοχεία που προτίθενται να φιλοξενή
σουν αιτούντες άσυλο και, μέχρι να ολο
κληρωθεί, το υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη αναζητά θέσεις σε συνεννόηση 
με ξενοδόχους που είχαν φιλοξενήσει 
άτομα στο παρελθόν. Επιπλέον, το 
υπουργείο εξετάζει τη δυνατότητα να με
τατρέψει βιομηχανικούς χώρους και ερ
γοστάσια σε χώρους φιλοξενίας.
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1  Αρωγός στον αγώνα ζωής του ΕΚΑΒ η Περιφέρεια Κ.
Μακεδονίας

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΤΗΣ
ΒΟΡΕΙΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ

Σελ.: 28 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 247.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Apuiyos στον αγώνα ztons του ΕΚΑΒ η Περιφέρεια Κ. Μακεδονίαε

Από τη χθεσινή συνάντηση τον Απ. Τζιτζικιόατα με 
τον πρόεδρο τον ΕΚΑΒ Ν. Παπαευσταθίου

Η ΒΕΛΠΣΓΟΠΟΙΗΣΗ και η άμεση ανάπτυ
ξη της συνεργασίας του ΕΚΑΒ με την Περι
φέρεια Κεντρικής Μακεδονίας τέθηκαν στο 
επίκεντρο των συζητήσεων της συνάντησης 
που είχαν στη Θεσσαλονίκη ο πρόεδρος του 
ΕΚΑΒ Νίκος Παπαευσταθίου και ο περιφε
ρειάρχης Κεντρικής Μακεδονίας Απόστολος 
Τζιιζικώστας.

Συγκεκριμένα, συζητήθηκε ο τρόπος που 
η Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, ανα
γνωρίζοντας τη σπουδαιότητα της προνοσο- 
κομειακής φροντίδας, δύναται -είτε μέσω επι
δοτούμενων προγραμμάτων ΕΣΠΑ είτε μέσω 
ιδίων κονδυλίων- να εντσχύσει επιπλέον το

ΕΚΑΒ, τόσο σε επίπεδο ασθενοφόρων όσο και 
σε επίπεδο υλικοτεχντκού εξοπλισμού αλλά 
και επικουρικού προσωπικού.

Σε πρώτη φάση εξετάζεται το ενδεχόμενο 
εύρεσης για το ΕΚΑΒ, από την Περιφέρεια, 
σημείου στέγασης νέου τομέα στο κέντρο της 
Θεσσαλονίκης, ώστε να επιτευχθεί η βελπστο- 
ποίηση της ανταπόκρισης σε επείγοντα περι- 
σταυκά στο κέντρο.

Παράλλαλα, ο κ Τζιτζικώστας επιβεβαίω
σε τον κ, Παπαευσταθίου πως θα δώσει ιδιαί
τερη σημασία στην περαιτέρω ενίσχυση του 
οργαντσμού με τον απαιτούμενο υλικοτεχντ- 
κό εξοπλισμό (απινιδωτές κ.λπ.), ειδικά για

την αντιμετώπιση και τη διαχείριση έκτακτων 
αναγκών κρίσεων στους νομούς της Περιφέ
ρειας Κεντρικής Μακεδονίας.

Τέλος, ο κ. Τζιτζικώστας, αναγνωρίζο
ντας τον νευραλγικό ρόλο του ΕΚΑΒ, ζή
τησε τη συνδρομή του κ. Παπαευσταθίου 
για την εκπόνηση συγκεκριμένου σχεδί
ου σχετικά με τον τρόπο που η ΠΚΜ θα 
συμμετέχει στην κάλυψη βασικών ανα
γκών του οργανισμού για έκτακτο προσω
πικό διασωστών σε περιοχές με αυξημέ
νες ανάγκες (π.χ. Χαλκιδική), με απευθεί
ας χρηματοδότηση είτε μέσω προγραμμά
των ΕΣΠΑ είτε από πόρους της.
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1  Σοκ! «Πάρτι» στο ΑΧΕΠΑ από τους ναρκέμπορους!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 437.59 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σοκ! «Πάρχι» στο ΑΧΕΠΑ 
από ious vapKspnopous!
λήθοε καταγγελιών ανά βδο
μάδα δέχεται η «δημοκρα

τία» στη Θεσσαλονίκη από επισκέ- 
πτεετου Νοσοκομείου ΑΧΕΠΑ, αλ
λά και ασθενεί$ που ξαφνικά βλέ
πουν δίπλα στο κρεβάτι mus έναν 
έμπορο ναρκωτικών ή έναν ναρ
κομανή να προσπαθεί να πουλή
σει πρέζα!

Τα τηλεφωνήματα είναι σχεδόν 
καθημερινά και οι αναγνώστε$ μά5 
λένε «δεν πάει άλλο αυτή η κατά
σταση, κάτι πρέπει να γίνει άμεσα», 
ενώ οι καταγγελίε$ 
περί ύπαρξη$ πολ
λών εμπόρων ναρ
κωτικών είναι πάρα 
πολλέ$. Oncos είχε 
πει η υπεύθυνη ms 
6op0s του ΟΚΑΝΑ 
στο Νοσοκομείο του 
ΑΧΕΠΑ Μαίρη Μά- 
ντση, στο πλαίσιο σε
μιναρίων ευαισθητοποίησα που 
γίνονται σε αστυνομικούε υπηρεσι
ών ms Γενική$ Αστυνομική$ Διεύ
θυνσή Θεσσαλονίκη, «στον χώ
ρο του ΑΧΕΠΑ γίνεται κυρία» δι
ακίνηση iv6ik0s κάνναβη», ενώ 
είχε επισημάνει ότι στη συγκεκρι
μένη δομή δεν γίνεται πλέον χορή
γηση μεθαδόνη5, αλλά πραγματο

ποιείται κοινωνική αποκατάσταση 
ατόμων που έχουν απεξαρτηθεί.

Αυτό όμω5 δεν σημαίνει ότι 
στον χώρο του ΑΧΕΠΑ δεν συ
χνάζουν έμποροι ναρκωτικών, κά
τι που έχει επισημανθεί κατ' επα
νάληψη. Και το μεγάλο ερώτη
μα προκύπτει από τη στιγμή που 
η απάντηση του ΟΚΑΝΑ είναι ότι 
χρησιμοποιείται η μέθοδο5 του 
«street work» στα στέκια των το
ξικομανών, ώστε να βοηθηθούν 
οι συγκεκριμένοι άνθρωποι, ενώ 

δεν υπάρχουν χώροι 
επανένταξή, προκει- 
μένου οι πρώην χρή- 
στε5 να μη γυρνούν 
στα στέκια και να συ
νεχίζουν τη χρήση.

Σύμφωνα με i\s 
πληροφορίεε που 
συλλέξαμε σε συζη
τήσει και μεγιατρού5 

του ΑΧΕΠΑ, «η λειτουργία του κέ
ντρου χορήγησή υποκατάστατων 
ναρκωτικών του ΟΚΑΝΑ, που λει
τουργεί στο ΑΧΕΠΑ, λειτούργησε 
cos μαγνήτηε για mus διακινητέ5 
ναρκωτικών», ενώ οι προτάσε» 
που έχουν γίνει έα« τώρα για με
τεγκατάσταση ms 6op0s σε άλ
λο σημείο ms πόλη$ δεν έχουν

ευδοκιμήσει. Κατά διαστήματα 
έχουν σημειωθεί φραστικά επει
σόδια ναρκομανών και εμπόρων 
ναρκωτικών με επισκέπτε$ ασθε
νών, οι οποίοι πηγαίνουν στο ΑΧΕ
ΠΑ να δουν mus 6iko0s mus αν
θρώπου που νοσηλεύονται, βγαί
νουν στο προαύλιο για ένα τσιγά
ρο ή έναν καφέ και εκεί δέχονται 
«πρέσινγκ» από ναρκομανεί5 για 
«μια βοήθεια», όπα» και από δια-

κινητέ$, που είναι θρασύτατοι και 
ζητούν να συμβάλουν οικονομι
κά για να βοηθήσουν το «πρεζό- 
νι» να αγοράσει (από aum0s) τη 
δόση του!

Οι πολίτε$ ετοιμάζουν καταγγε
λία στην Αστυνομία, η οποία έτσι 
κι αλλιά» δεν μπορεί να παρέμβει, 
οπότε η λύση είναι μόνο μία: μετε
γκατάσταση ms δομή5του ΟΚΑΝΑ 
σε άλλο σημείο ms πόλη5.

Το νοσοκομείο 
«πληρώνει» όχι 

εκεί ήίειχουργούν 
υπηρεσίε$ 

χου ΟΚΑΝΑ
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1  Διπλό χαστούκι σε Αγγελή, στον αέρα η
Προανακριτική

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,12 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 770.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΕΚΕΥΩΡΟΣ Η ΤΟΥΛΟΥΠΑΚΗ, ΑΠΕΦΑΝΘΗ ΕΠΙΣΗΜΟΣ Η ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ. ΖΟΡΙΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΑΓΓΕΛΗ
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1  Διπλό χαστούκι σε Αγγελή, στον αέρα η Προανακριτική
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,12 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Διπλό χαστούκι σε Αγγελό, 
στον αέρα η Προανακρττική
Ρεπορτάζ
Μαρία παναγιώτου
mpanagiotou@dimokratianews.gr

Σ
ε φιάσκο πριν καν 
ξεκινήσει κινδυ
νεύει να εξελιχθεί η 
Προανακριτική Επι
τροπή της Βουλής 
που εξετάζει τυχόν ποινικές 
ευθύνες του πρώην υπουρ

γού Δημήτρη Παπαγγελόπου- 
λου στην υπόθεση Novartis, 
έπειτα από μια απόφαση του 
Συμβουλίου Εφετών και μια 
νέα κατάθεση στον Αρειο Πά
γο που τινάζουν στον αέρα τον 
πυρήνα της υπόθεσης.

Συγκεκριμένα, το Συμ
βούλιο Εφετών έδωσε αρνη
τική απάντηση στον Ανδρέα 
Λοβέρδο, ο οποίος είχε ζη
τήσει την εξαίρεση της ει- 
σαγγελέως κατά της Διαφθο
ράς Ελένης Τουλουπάκη από 
τους χειρισμούς της υπόθεσης 
Novartis, με το επιχείρημα πως 
η εισαγγελέας είναι συμμέτο
χος στα αδικήματα που αποδί
δονται στον τέως αναπληρωτή 
υπουργό Δικαιοσύνης Δημή
τρη Παπαγγελόπουλο. Το Συμ
βούλιο Εφετών, όμως, απε- 
φάνθη πως δεν συντρέχουν 
λόγοι μεροληψίας στο πρόσω
πο της εισαγγελέως Διαφθο
ράς, δηλαδή πως δεν υπήρξε 
καμία παράβαση καθήκοντος. 
Το ερώτημα που προκύπτει εί
ναι εξαιρετικά σοβαρό: Εάν το 
Συμβούλιο Εφετών αποφάσισε 
πως η εισαγγελέας Διαφθοράς 
δεν συμμετείχε σε καμία πολι

Ο Γιάννης Αγγελής ανάμεσα στην Ελένη Τουλουπάκη (αριστερά) και τη Μαρία Παπασπύρου

■ Οσμή φιάσκου μετά την απόφαση 
του Συμ. Εφετών για την Τουλουπάκη 
και την κατάθεση της Παπασπύρου

τική σκευωρία την οποία ορ
γάνωσε ο κ. Παπαγγελόπου- 
λος, τότε στην πραγματικότη
τα απεφάνθη πως δεν υπάρχει 
καμία σκευωρία. Πώς να στη
θεί σκευωρία χωρίς τη συμμε
τοχή της κυρίας Τουλουπάκη;

Επομένως, εάν οι δύο ει
σαγγελείς του Αρείου Πάγου, 
ο Ευάγγελος Ζαχαρής και ο 
Λάμπρος Σοφουλάκης, που 
εξετάζουν τις καταγγελίες του 
αντιεισαγγελέα Εφετών Ιωάν
νη Αγγελή περί ύπαρξης πο
λιτικής σκευωρίας στην υπό
θεση Novartis, καταλήξουν σε

διαφορετικό συμπέρασμα, τό
τε δεν θα υπάρχει ένα τερά
στιο χάσμα λογικής ανάμεσα 
συς δύο αποφάσεις;

Και οι εξελίξεις που δίνουν 
άλλο νόημα στη λέξη «φιάσκο» 
δεν σταματούν εδώ... Χθες, 
προσήλθε στον κ. Ζαχαρή η 
πρώην γενική επιθεωρήτρια 
Δημόσιας Διοίκησης Μαρία 
Παπασπύρου για να καταθέσει 
σε σχέση με τους ισχυρισμούς 
του κ. Αγγελή, ότι δηλα
δή εκείνη συμμετείχε σε σύ
σκεψη στο υπουργείο Δικαι
οσύνης, κατά τη διάρκεια της

οποίας αποφασίστηκε η απο
μάκρυνση της εισαγγελέως Δι
αφθοράς, ώστε να μπει τέλος 
στην επιρροή του αποκαλού- 
μενου «Ρασπούπν». Σύμφωνα 
με πληροφορίες, όμως, η κυ
ρία Παπασπύρου αντέκρουσε 
όλους τους ισχυρισμούς του 
Αγγελή, καθώς αρνήθηκε πως 
μετείχε σε τέτοια σύσκεψη. 
Το επόμενο ζήτημα που προ
κύπτει είναι ακόμη πιο σοβα
ρό: Εάν η κυρία Παπασπύρου 
δεν ήταν σε αυτή τη συνάντη
ση, τότε καταρρέει το βασικό
τερο επιχείρημα του Ιωάννη 
Αγγελή, τους ισχυρισμούς του 
οποίου καλείται να εξετάσει η 
επιτροπή. Τελικά, η επιτροπή π 
ακριβώς θα εξετάσει; Η σύστα
σή της δεν έπρεπε να αποφα- 
σιστεί, εφόσον οι κύριοι Ζαχα
ρής και Σοφουλάκης ολοκλή
ρωναν το έργο τους;

ΟΣτ.Κοντονής 
αποδομεί 

τις κατηγορίες 
κατά του πρώην 
αναπληρωτή του

«Ποιες παρεμβάσεις; 
Ο Παπαγγελόπουλος 

δεν ήξερε τίποτα»!
ΉΣ κυβερνητικές κατηγορίες κατά του 
πρώην αναπληρωτή υπουργού Δικαιοσύ
νης Δημήτρη Παπαγγελόπουλου, ότι έκα
νε παρεμβάσεις σε δικαστικούς για την 
υπόθεση Novartis, αποδομεί και ο πολι
τικός προϊστάμενός του, τότε υπουργός, 
Σταύρος Κοντονής.

«Ημουν ο άνθρωπος που έστειλε την 
υπόθεση στη Δικαιοσύνη, όταν η Γενική 
Γραμματεία Καταπολέμησης της Διαφθο
ράς και ο κ. Παπαγγελόπουλος δεν εί
χαν πάρει χαμπάρι περί τίνος επρόκειτο. 
Και μάλιστα τον είχα ρωτήσει τότε τι γί
νεται με αυτή την ιστορία και είχαν μαύ
ρα μεσάνυχτα όλοι τους» δήλωσε ο πρώ
ην υπουργός Δικαιοσύνης σε ραδιοφω
νική συνέντευξή του (Real FM).

Στην ερώτηση γιατί στο επίκεντρο των 
καταγγελιών βρίσκεται ο κ. Παπαγγελό- 
πουλος που ήταν αναπληρωτής υπουρ
γός Δικαιοσύνης και όχι ο ίδιος που ήταν 
υπουργός, ο κ.
Κοντονής απά
ντησε: «Δεν θέ
λω να μπω σε 
μια αντιπαράθε
ση με τον κ. Πα- 
παγγελόπουλο.
Εγώ προσπάθη
σα να λειτουρ
γήσω και λει- ^  ̂
τούργησα θε
σμικά σε όλη αυτή τη διαδικασία... Και 
αναγκάστηκα και την έστειλα στη Δικαιο
σύνη για να διερευνηθεί η υπόθεση. Τό
τε, θυμάστε, υπήρχε σωρεία δημοσιευ
μάτων ότι διενεργείται έρευνα από το FBI 
και τις ομοσπονδιακές Αρχές των ΗΠΑ, 
και υπάρχει πιθανότητα εμπλοκής μεγά
λου αριθμού γιατρών και ιδιωτών και του 
ΕΣΥ».

«Εξεπλάγην»
«Οταν είχε αρχίσει αυτή η ιστορία», ανέ
φερε, «όλοι μπορεί να υποπτευόμασταν 
ότι μπορεί να υπάρξει εμπλοκή πολιτι
κών προσώπων, αλλά εκείνη τη στιγμή 
δεν υπήρχε κάτι δεδομένο και δεν σας 
κρύβω ότι εγώ εξεπλάγην όταν έλαβα 
τη δικογραφία από την εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου και είδα, για παράδειγμα, 
το όνομα του κ. Πικραμμένου ως ενός εκ 
των εμπλεκομένων, όχι από την κυβέρ
νηση, γιατί είναι άδικα αυτά τα οποία λέ
γονται για τον ΣΥΡΙΖΑ, αλλά από μάρτυ
ρες που είχαν καταθέσει».

Αναφορικά με το ενδεχόμενο να ζη
τήσει ο κ. Παπαγγελόπουλος την αιτιο
λογία με την οποία μπήκε στο αρχείο η 
υπόθεση για τον κ. Σαμαρά, ο κ. Κοντο
νής σχολίασε: «Νομίζω ότι τη διάταξη του 
εισαγγελέα την είχε αποστείλει η εισαγ
γελέας Διαφθοράς στην εισαγγελέα του 
Αρείου Πάγου και αυτή σε εμένα και την 
είχα διαβιβάσει στη Βουλή. Είναι προ- 
σβάσιμη και σε κάθε περίπτωση μια επι
τροπή μπορεί να ζητήσει κάποιες δικα
στικές αποφάσεις για να έχει πλήρη ει
κόνα της κατάστασης».
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1  Ο «διάδοχος» του Η1Ν1 φέρνει πιο σοβαρές
επιπλοκές

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 607.11 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο «διάδοχος» του Η1Ν1 φέρνει 
πιο σοβαρές επιπλοκές

Το επικίνδυνο στέλεχοε

Η χώρα μπαίνει 
σταδιακά στην περίοδο 
έξαρσή rns ypinns, με 
την ιατρική κοινότητα 
να καταγράφει τα 
πρώτα περιστατικά.

Προκειμένου να προφυλαχθεί ο 
πληθυσμός, οι αρμόδιοι φορείς έχουν 
ήδη αρχίσει εις καμπάνιες ενημέρω
σης για το εμβόλιο κατά της γρίπης. 
Ήδη βρισκόμαστε στο δεύτερο δεκα
πενθήμερο του Οκτωβρίου άρα στους 
μήνες που χρειαζόμαστε την εμβολι- 
αστική κάλυψη, δεδομένου ότι απαι
τούνται δύο εβδομάδες για την ανά
πτυξη των απαραίτητων αντισωμά
των.

«Εξελιγμένο μοντέλο»
0 καθηγητής Μικροβιολογίας του 

Καποδιστριακού, Αθανάσιος Τσακρής, 
τόνισε σε συνέντευξή του ότι κάθε 
χρόνο υπάρχουν διακυμάνσεις στον 
αριθμό των κρουσμάτων «ανάλογα με 
το ποιο στέλεχος θα επικρατήσει, το 
πόσο άνοσος είναι ο πληθυσμός, τι 
αντισώματα έχει απέναντι στο συγκε
κριμένο στέλεχος και τα στελέχη που 
επικρατούν κάθε χρόνο».

Η ανησυχητική παρατήρηση που 
έκανε ο καθηγητής αφορά στο στέλε
χος της γρίπης ηου αναμένεται να επι
κρατήσει φέτος στην Ελλάδα. «Φέτος 

| περιμένουμε -κυρίως από τα δεδομέ

να που έχουμε από το Νότιο Ημισφαί
ριο- μάλλον επικράτηση του στελέ
χους της γρίπης ΑΗ3Ν2, ενός στελέ
χους που συνήθως έχει πιο πολλές 
σοβαρές επιπλοκές από άλλες μορ
φές γρίπης και προσβάλει κυρίως 
άτομα μεγαλύτερης ηλικίας σε σχέση 
με το στέλεχος Η1Ν1», υπογράμμισε 
ο καθηγητής.

«Αυτό είναι κάτι που θα πρέπει να 
το έχουμε υπ’ όψιν μας, οε ό,τι αφο
ρά τις πλπθυσμιακές ομάδες, στις 
οποίες αναμένεται να έχουμε πιο 
σημαντικά προβλήματα, αλλά και το 
πώς πρέπει ανάλογα να κινηθούμε 
στην προφύλαξη αλλά και την αντιμε
τώπιση της γρίπης τη φετινή χρονική 
περίοδο», προσέθεσε.

Οι δράσεκ 
προφύλαξηε του 
γενικού πληθυσμού

Για την τόνωση του ανοσοποιητικού 
μας, ο κ. Τσακρής σημειώνει πως 
σίγουρα παίζει σημαντικό ρόλο η ζωή 
μας στο πλαίσιο της καθημερινότητας. 
«Η διατροφή, όπως και η κατάσταση 
στρες, ο καλός ύπνος, η διατροφή, 
πολλά φρούτα και λαχανικά, λήψη 
αντιοξειδωτικών ουσιών, είναι παρά
γοντες που βοηθούν στο να έχουμε 
ένα ανοσολογικό σύστημα, το οποίο 
θα μας βοηθήσει να αντιμετωπίσουμε 
οποιαδήποτε ίωση, όχι μόνο τη γρίπη 
αλλά και τις άλλες λοιμώξεις του 
ανοσοποιητικού μας συστήματος», 
λέει ο καθηγητής της Ιατρικής Σχολής

του ΕΚΠΑ. Όπως τονίζει: «Αν τα 
συμπτώματα είναι έντονα θα πρέπει 
κανείς να παραμείνει σπίτι και να συμ
βουλευτεί τον ιατρό του αν υπάρχουν 
κάποιες επιπλοκές. Πολύ σημαντικό, 
και αυτό θα το συναντήσουμε και 
αργότερα, καθώς θα μπαίνουμε στον 
Δεκέμβριο και θα αρχίσει να ξεκινά η 
εποχική γρίπη, είναι να αποφεύγουμε 
συγχρωτισμό σε κλειστό περιβάλλον 
όπου υπάρχουν πολλά άτομα, και ιδι
αίτερα όταν υπάρχουν άτομα με 
συμπτώματα, όπως και επίσης και 
όσοι έχουν συμπτώματα γρίπης, τις 
ημέρες τουλάχιστον ηου υπάρχουν τα 
συμπτώματα, καλό είναι να παραμέ
νουν σπίτι».

Τα μέτρα δημόσιαβ 
υγείαν για τη γρίπη

Ο κ. Τσακρής υποστηρίζει ότι «αυτά 
είναι πολύ σημαντικά μέτρα δημόσιας 
υγείας, που περιορίζουν την εξάπλω- 
ση όχι μόνο του ιού της γρίπης, αλλά 
και άλλων αναπνευστικών ιών το φθι
νόπωρο και τη χειμερινή περίοδο στην 
κοινότητα». Επιπλέον, προτείνει «να 
προσέχουμε τις εναλλαγές θερμοκρα
σίας, που παρατηρούμε αυτήν τη χρο
νική περίοδο, καθώς οι θερμοκρασίες 
το φθινόπωρο πολλές φορές ευνοούν 
την εκδήλωση αναπνευστικών λοιμώ
ξεων, αφού ο ιός διεισδύει πολύ πιο 
εύκολα στα κύτταρα του αναπνευστι
κού συστήματος και ηροκαλεί τα 
συμπτώματα της λοίμωξης του ανα
πνευστικού».
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1  ΕΜΒΟΛΙΑΖΟΜΑΙ, ΘΩΡΑΚΙΖΟΜΑΙ. Εκστρατεία
Ενημέρωσης για τον Εμβολιασμό

Πηγή: LIFO Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 1913.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΜΒΟΛΙΑΖΟΜΑΙ, ΘΩΡΑΚΙΖΟΜΑΙ.
Εκστρατεία Ενημέρωσης για τον Εμβολιασμό

Σύμφωνα με τους υπολογισμούς του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγείας

10.000.000
θάνατοι αποτράπηκαν

μεταξύ 2010-2015 μέσω του εμβολιασμού
σε ολόκληρο τον κόσμο1-2

Σύμφωνα με τον Παγκόσμιο Οργανισμό Υγείας, με την εξαίρεση του καθαρού πόσιμου νερού, 
καμία άλλη παρέμβαση στη δημόσια υγεία δεν έχει συμβάλει περισσότερο στη μείωση

των θανάτων τταγκοσμίως, όσο τα εμβόλια.3

www.thorakizomai.gr
Βιβλιογραφία:

rtcfldhealtii Organaohon - !fe po*er of *aec res si- nol fully ultaed. nlloi tiAiww.whoJr'i/pub potions IO>yeQ»^bview/vaccirie5/eri/. Accessed .une, 2019.
2 world HeaWi Orgonfca-iw - 'sN m in PuBUC hi2007-2C)/ntPOM Sv OH MAftGAlttT CHAN DWsCTCw-CInE&al WORLD health OSGanGaIIC* ■ iheocwtf oi voccm»; >,i not lj*yuiitjed aayk or 

hlipsrA'apprwr-ojnY'^i^STeofir/hpr-dse/10645/2553551978^2-5 15124*2 eag.pOf:jsess»onic=02E25A 1245AC6BDAFi?·?C4F5C'6Bi2D7B?soq * <?r:c = 1. Accessed June- 2019
3 world Health Organ ration lmCEF. the- World Bonk Jifl'e ol sh* world'* vac dues one immgoifotion Third edition. Aval owe or

hlipi^/oppr w"n -Ad 1 A?/97B9?jii 5i 3EW-?.enr|rvrf j ww>WnsC37Fe07P9440IT9A??AA3flSII7?5Bl 73A?niqu«nc*s I. Accessed June, 2019,
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1  Οι μαίες του Κέντρου Υγείας Καβάλας καλούν τις
γυναίκες να «αγαπήσουν τον εαυτό τους»

Πηγή: ΝΕΑ ΕΓΝΑΤΙΑ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 362.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι μαίες του Κέντρου Υγείας Καβάλας καλούν 
τις γυναίκες να «αγαπήσουν τον εαυτό τους»

Τ
α στελέχη του Συμβου
λευτικού Κέντρου Γυναι
κών του Δήμου Καβάλας 
στήριξαν με την παρου
σία τους την ενημερωτική δράση 
που πραγματοποίησαν το πρωί 

της Τρίτης οι μαίες του Κ.Υ. Καβά
λας για τον καρκίνο του μαστού. 
Η πρόληψη είναι η αποτελεσμα
τικότερη θεραπεία και κάθε γυ
ναίκα, με αγάπη προς τον εαυτό 
της οφείλει να τον προστατεύει 
κάνοντας τη σχετική εξέταση 
που σε πολλές περιπτώσεις απο
βαίνει σωτήρια. Το επιστημονικό 
προσωπικό του Συμβουλευτικού 
Κέντρου συνεχάρη τις μαίες του 
Κ.Υ. για το πολύτιμο έργο τους και 
προτίθεται να συνεχίσει να στη
ρίζει κάθε αντίστοιχη μελλοντική 
πρωτοβουλία, ωφέλιμη για το κοι
νωνικό σύνολο.
Πιο συγκεκριμένα οι μαίες του Κέ

ντρου Υγείας Καβάλας για πέμπτη 
συνεχόμενη χρονιά πραγματο
ποίησαν το πρωί της Τρίτης στην 
πλατεία καπνεργάτη ανοιχτή ενη
μερωτική εκδήλωση για το κοινό 
με θέμα «Αγαπά τον εαυτό σου - 
ενημερώσου για τον καρκίνο του 
μαστού». Οι μαίες ενημέρωσαν 
τις γυναίκες για τους παράγοντες 
που αυξάνουν τον κίνδυνο εμφά
νισης της ασθένειας καθώς και τις 
απαραίτητες προληπτικές εξετά
σεις που πρέπει να κάνει η κάθε 
γυναίκα.

«Πρέπει πρώτα 
να αυτοεξετάζονται μετά το 
τέλος της εμμήνου ρύσεως, 
συνήθως τη δεύτερη με δέκατη 
μέρα του κύκλου»
«Είμαι μαία και μαζί με τους συ
ναδέλφους μου, όπως κάθε χρό
νο έτσι και φέτος προσπαθούμε

να κάνουμε μία ενημέρωση στον 
κόσμο όσον αφορά την πρόληψη 
για τον καρκίνο του μαστού, σε 
γυναίκες από την έναρξη της εμ
μήνου ρύσεως μέχρι και μεγάλης 
ηλικίας, ότι πρέπει πρώτα να αυτο- 
εξετάζονται μετά το τέλος της εμ
μήνου ρύσεως, συνήθως τη δεύ
τερη με δέκατη μέρα του κύκλου, 
την αυτοεξέταση που κάνουμε

στο μαστό και συμπληρωματικά 
φυσικά οι γυναίκες που μπορούν 
και πηγαίνουν σε κάποιο ιατρείο ή 
σε κάποιο γυναικολόγο, να παρα- 
πέμπονται για τις εξετάσεις τις κα
θιερωμένες για την πρόληψη του 
καρκίνου του μαστού όπως είναι 
η μαστογραφία και ο υπέρηχος 
συμπληρωματικά», είπε σε δηλώ
σεις της η μαία του Κ.Υ Καβάλας

Αναστασία Ιωαννίδου.

«Λέμε στις γυναίκες, τις 
ενθαρρύνουμε να έρχονται 
δίχως ραντεβού, όπου θα 
δίνουμε τα παραπεμπτικά τα 
οποία είναι απαραίτητα»
Η ίδια κατέληξε πως: «Στο Κέντρο 
Υγείας Καβάλας λέμε στις γυναί
κες, τις ενθαρρύνουμε να έρχο
νται δίχως ραντεβού, όπου θα δί
νουμε τα παραπεμπτικά τα οποία 
είναι απαραίτητα για την εξέταση 
για μαστογραφία ή τον υπέρηχο, 
όπου ενδείκνυται. Ο κ. Τσαούσης, 
ο γυναικολόγος μας είναι εκεί πα
ρών κάθε Τετάρτη, Πέμπτη και 
Παρασκευή, γιατί τη Δευτέρα εί
ναι για τις έγκυες και την Τρίτη εί
ναι στο Κέντρο Υγείας Χρυσουπό- 
λεως, όπου εκεί θα μας βοηθήσει 
όσον αφορά για τη διεκπεραίωση 
αυτή για τα παραπεμπτικά».



22;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Παράθυρο ελπίδας για Καραμανδάνειο
Πηγή: ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΣ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 609.85 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στα γραφεία της 6ης ΥΠε βρέθηκαν χθες το πρωί δεκάδες γιατροί, μεταφέροντας εκ νέου το αίτημα για κάλυψη των σοβαρών 
ελλείψεων προσωπικού, κυρίως οε μονάδες της δευτεροβάθμιας περίθαλψης, στην ευρύτερη περιοχή.

Παράθυρο ελπίδας 
για Καραμανδάνειο

Οι Δ. Ζιαζιάς και Δ. Αγγελόπουλος στο γραφείο του διοικητή της 6ης ΥΠε 
Γιάννη ΚαρΒέλη

Καταλήψεις Σχολών και 
αναταραχή στα Πανεπιστήμια

Μαζικό παρών στην κινητοποίηση που θα γίνει σήμερα Πέμπτη στην Αθήνα 
καθώς σήμερα προγραμματίζεται να ψηφιστούν διατάξεις του Υπουργείου 
Παιδείας για την εκπαίδευση που συμπεριλαμθάνονται στο αναπτυξιακό 
νομοσχέδιο, αναμένεται να δώσουν οι Σύλλογοι Φοιτητών του Πανεπιστη
μίου Πατρών. Τα τελευταία 24ωρα πολλά ιδρύματα σε όλη τη χώρα τελούν 
υπό κατάληψη ενώ το κίνημα επεκτείνεται ήδη και σε τμήματα του Πανεπι
στημίου Πατρών. Τριήμερη κατάληψη αποφάσισαντην Τρίτη οι φοιτητές του 
τμήματος Πολιτικών Μηχανικών του Πανεπιστημίου Πατρών. Σύμφωνα με 
την απόφαση του φοιτητικού συλλόγου, η σχολή τελεί υπό κατάληψη από 
χθες έως και αύριο Παρασκευή 25 Οκτωβρίου.
Συνελεύσεις φοιτητών πραγματοποιούνταν χθες σε άλλα Τμήματα του Πα
νεπιστημίου Πατρών. Οι φοιτητές του Τμήματος θα λάβουν μέρος και στην 
κινητοποίηση σήμερα το μεσημέρι στο Υπουργείο Παιδείας σε συντονισμό 
με τους Φοιτητικούς Συλλόγους Πανελλαδικά.
Επίσης αύριο Παρασκευή στις 11 το πρωί φοιτητές θα συγκεντρωθούν στο 
Υπουργείο Παιδείας μαζί με τους φοιτητικούς συλλόγους από όλη την Ελλά
δα απαιτώντας την άμεση μετεγγραφή και στήριξη όλων των φοιτητών που 
έχουν καταθέσει αίτηση. «Η διαδικασία των μετεγγραφών φοιτητών εξελίσ
σεται ομαλά, αν και το υφιστάμενο θεσμικό πλαίσιο, όπως αυτό θεσπίστηκε 
από την προηγούμενη κυβέρνηση, έχει δημιουργήσει μία σειρά από σοβαρά 
ζητήματα», όπως τόνισε χθες ο υφυπουργός Παιδείας και θρησκευμάτων, 
αρμόδιος για θέματα Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης, Βασίλης Διγαλάκης. Νέα 
σύσκεψη Φοιτητικών Συλλόγων συγκαλείται αύριο και στο Εργατικό Κέντρο 
Πάτραςτο απόγευμα ενόψει του Πανφοιτητικού Συλλαλητηρίου που θα γίνει 
την επόμενη Πέμπτη 31 του μηνός στο κέντρο της Πάτρας.

Κ
ατά την πρωινή συγκέντρω
ση χθες των γιατρών της ΕΙ- 
ΝΑ Αχαΐας, έξω από την 6η 
ΥΠε αλλά και την συνάντη
ση με τον διοικητή της Γιάννη 
Καρβέλη, στο χώρο βρέθηκε και 

αντιπροσωπεία της διοίκησης 
του Εργατοϋπαλληλικού Κέντρου 
της Πάτρας, με επικεφαλής τον 
γραμματέα του, Δημήτρη Αγγε- 
λόπουλο.
«Τα οργανικά κενά στα ΤΕΠ «Αγί
ου Ανδρέα» και Ρίου καλύπτονται 
κυρίως αλλά όχι επαρκώς από 
επικουρικούς ενώ ειδικευόμενοι 
συνάδελφοι, κατά εκατοντάδες, 
στρέφονται πια στο εξωτερικό. 
Περιφερειακά νοσοκομεία συνε
χίζουν να υπολειτουργούν, επι
βαρύνοντας τα νοσοκομεία στην 
Πάτρα με εκατοντάδες διακομι
δές. Οριακή είναι η κατάσταση 
στο Καραμανδάνειο λόγω μα
ζικών συνταξιοδοτήσεων, στο 
νοσηλευτικό ίδρυμα του Αίγιου 
η εφημερίες είναι στον αέρα και 
στο ΠΓΝΠ, η διαδικασία για το 
άνοιγμα των επιπλέον κλινών 
ΜΕΘ έχει παγώσει. Στον «Αγ. 
Ανδρέα», η αναντιστοιχία στον 
αριθμό ιατρονοσηλευτικού προ
σωπικού και ασθενών έχει πια 
παγιωθεί» επισήμανε ο πρόεδρος 
της ΕΙΝΑ Δημήτρης Ζιαζιάς.
«Η κατάσταση στην Υγεία επι
δεινώνεται, ειδικά στην Πάτρα 
είναι τεράστιες οι ελλείψεις σε 
προσωπικό. Στα μεγάλα νοσο
κομεία υπάρχουν τμήματα που 
δεν λειτουργούν ενώ παράλληλα 
υποβαθμίζεται το επίπεδο περί
θαλψης στο Παίδων Καραμαν- 
δάνειο και παραμένουν κλειστά 
το θώρακος και το πρώην 409 
τα οποία, μέχρι πρόσφατα, κά
λυπταν μεγάλες ανάγκες της ευ
ρύτερης περιοχής» σύμφωνα με 
τον κ. Αγγελόπουλο.

ΑΙΤΗΜΑΤΑ ΚΑΙ ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ
Τα βασικά αιτήματα των γιατρών, 
τα οποία εντάσσει στο διεκδικη- 
τικό του πλαίσιο το ΕΙ<Π, είναι 
η επαναλειτουργία της Καρδιο- 
θωρακοχειρουργικής στο ΠΓΝΠ 
και η αναβάθμιση του Καραμαν- 
δανείου σε σύγχρονο Περιφε
ρειακό Νοσοκομείο Παίδων, με

εγκαταστάσεις και οργανόγραμμα 
προκειμένου να λειτουργεί ΜΕΘ 
Παίδων και Παιδοψυχιατρική 
κλινική.
Επίσης προτείνεται να μετατρα
πεί το πρώην 409 σε σύγχρονο 
Ογκολογικό Νοσοκομείο, επαν

δρωμένο με όλες τις ειδικότητες. 
Τέλος, ζητείται μονιμοποίηση των 
συμβασιούχων σε καθαριότητα, 
φύλαξη και μαγειρεία των Νοσο
κομείων αλλά και προσλήψεις 
προσωπικού στο ΕΚΑΒ, με ανα
νέωση του εξοπλισμού.

Από την πλευρά του, ο κ. Καρβέ- 
λης εξήγησε στους γιατρούς ότι, 
με την ανάληψη των καθηκό
ντων του, η 6η ΥΠε επισπεύδει 
τις διαδικασίες που ήδη τρέχουν 
θέτοντας σε προτεραιότητα την 
κάλυψη ιατρικών κενών σε νο
σοκομεία της περιοχής.
«Ηδη έχουν προχωρήσει δια
δικασίες προσλήψεων, για την 
κάλυψη ιατρικών κενών, από τις 
προκηρύξεις που έγιναν ενώ και 
τα συμβούλια κρίσης προωθούν 
τις διαδικασίες για την αξιολό
γηση και προκήρυξη των νέων 
θέσεων ιατρικού προσωπικού» 
αναφέρει στην «Π» ο κ. Καρβέλης, 
επισημαίνοντας: «Οσον αφορά 
στο άνοιγμα συνολικά των θέ
σεων που πρέπει να καλυφθούν 
σε όλα τα νοσοκομεία, είμαστε 
σε αναμονή των αποφάσεων της 
ηγεσίας του υπουργείου για τις 
3.500 θέσεις τις οποίες ήδη ανα
κοίνωσε ο κ. Κικίλιας».

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΓΙΑ 
ΚΑΡΑΜΑΝΔΑΝΕΙΟ
Νεότερα, σε σχέση με την αντι
μετώπιση των προβλημάτων που 
αντιμετωπίζει το Καραμανδάνειο, 
προέκυψαν κατά την προχθεσινή 
συνάντηση του κ. Καρβέλη με τον 
δήμαρχο Πατρέων Κώστα Πελε- 
τίδη. Ο δήμαρχος και πρόεδρος 
του ΔΣ του Νοσοκομείου Παίδων 
«Καραμανδάνειο» έθεσε το θέμα 
των λειτουργικών και άλλων προ
βλημάτων και συμφωνήθηκε από 
κοινού να γίνουν κάποιες κινή
σεις, προς την κυβέρνηση αλλά 
και το υπουργείο Υγείας. 
Σύμφωνα με τα όσα συμφώνη
σαν οι δύο άνδρες, σε πρώτη 
φάση θα κινηθεί η διαδικασία 
μεταστέγασης των χειρουργείων 
του Νοσοκομείου, «σε χώρο που 
θα είναι λειτουργικός» σύμφωνα 
με τον κ. Καρβέλη. Παράλληλα ο 
δήμαρχος πρότεινε και συμφω
νήθηκε να προωθηθεί, η αξιο
ποίηση του ΠΙΚΠΑ Πάτρας με 
αναβάθμιση των εγκαταστάσεών 
του, προκειμένου να εξυπηρε
τούνται καλύτερα οι ανάγκες των 
παιδιών και ατόμων με ειδικές 
ανάγκες (ΑμΕΑ).

Π. ΣΑΚΕΛΛΑΡΟΠΟΥΛΟΣ
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1  Να στελεχωθεί άμεσα το φαρμακείο ΕΟΠΠΥ
Πρέβεζας

Πηγή: ΠΡΩΙΝΑ ΝΕΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 188.56 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΩΣΤΑΣ ΜΠΑΡΚΑΣ

Να στελεχωθεί άμεσα το φαρμακείο ΕΟΠΠΥ Πρέθεζαε
Ερώτηση npos τον Υπουργό Υγείαε κατέθεσε ο π. Υφυπουργόε 

Εργασίαε, βουλευτήε ΣΥΡΙΖΑ Νομού Πρέβεζαε Κώσταε Μπάρκαε, 
ζητώνταε την άμεση στελέχωση του φαρμακείου ΕΟΠΠΥ Πρέβε
ζαε.

Στην ερώτηση ο κ. Μπάρκαε τονίζει ότι: «Είναι αδιανόητο να ανα
στέλλεται δημόσια δομή υγείαε, που αφορά έναν ολόκληρο Νομό, 
λόγω έλλειψηε προσωπικού, όταν μάλιστα εξυπηρετεί κατεξοχήν 
ομάδεε ασθενών με σοβαρέε ασθένειεε και ωε εκ τούτου με φάρ
μακα υψηλού κόστουε. Παρά τιε επανειλημμένεε ενημερώσειε, 
αναφορέε και οχλήσειε εργαζόμενων και πολιτών του Νομού Πρέ- 
βεζαε, που προειδοποιούσαν ήδη από το περασμένο καλοκαίρι 
για τον κίνδυνο παύσηε λειτουργίαε του φαρμακείου του ΕΟΠΥΥ 
στην Πρέβεζα, εν τέλει η νέα πολιτική ηγεσία και η διοίκηση του 
ΕΟΠΥΥ μετέτρεψαν το αυτόνομο φαρμακείο του ΕΟΠΠΥ τηε Πρω- 
τεύουσαε ενόε Νομού σε Σημείο Αποστολήε Φαρμάκων Υψηλού 
Κόστουε. Ενώ ήδη από το περασμένο Ιούλιο είχαν γίνει γνώστεε

τηε επικείμενηε συνταξιοδότησηε τηε Προϊσταμένηε του Φαρμα
κείου ΕΟΠΥΥ Πρέβεζαε και τηε άδειαε λοχείαε τηε δεύτερηε φαρ
μακοποιού, που απασχολείται στο φαρμακείο. Αντί να υπάρξει 
κάποια μέριμνα, ώστε να λειτουργήσει απρόσκοπτα το φαρμακείο 
του ΕΟΠΥΥ σε Πρωτεύουσα Νομού, η νέα διοίκηση του Οργανι
σμού επιλέγει τη μετατροπή του Αυτόνομου Φαρμακείου ΕΟΠΥΥ 
σε Σημείο Αποστολήε Φαρμάκων Υψηλού Κόστουε στον Νομό 
Πρέβεζαε. Η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου Υγείαε και η νέα δι
οίκηση του Οργανισμού, επισημαίνει ο κ Μπάρκαε, αντί να βρουν 
τρόπουε στελέχωσηε τηε συγκεκριμένηε δομήε, όπωε για παρά
δειγμα αποσπάσειε ή προγραμματισμό για νέεε προσλήψειε με 
επικουρικό προσωπικό, επέλεξαν ωε λύση στο πρόβλημα την 
ανάρτηση στην είσοδο του φαρμακείου και την ενημέρωση των 
πολιτών μέσω του τοπικού Τύπου με μια ανακοίνωση, που αναφέ
ρει ότι εφεξήε οι ασθενείε θα εξυπηρετούνται... από το φαρμακείο 
Ρέντη τηε Αθήναε».
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1  Παράταση συμβάσεων για 4.000 εργαζομένους
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 50 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 129.9 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Παράταση συμβάσεων 
για 4.000 εργαζομένους
ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΗ ΑΝΑΣΑ αποτελεί για τα δημόσια νοσο
κομεία η παράταση των συμβάσεων 4.000 εργαζομέ
νων (νοσηλευτών και λοιπού προσωπικού) στο ΕΣΥ 
για ακόμη έναν χρόνο. «Το υπουργείο Υγείας εξασφά
λισε τη συνέχιση των συμβάσεων 4.000 εργαζομένων 
στα νοσοκομεία όλης της χώρας. Σε αυτό συνετέλε- 
σε το υπουργείο Εργασίας και ο ΟΑΕΔ, μιας και οι ερ
γαζόμενοι προέρχονται από το πρόγραμμα κοινωφε
λούς εργασίας του Οργανισμού. Στόχος του υπουργεί
ου Υγείας είναι να καλύπτει επαρκώς τις ανάγκες του 
ΕΣΥ σε ανθρώπινο δυναμικό, προκειμένου κάθε πολί
της να έχει πρόσβαση σε ασφαλείς και ποιοτικές υπη
ρεσίες υγείας», δήλωσε ο υφυπουργός Υγείας, Βασίλης 
Κοντοζαμάνης, μετά το πέρας της χθεσινής συνάντη
σης με εκπροσώπους των εργαζομένων των δημόσι
ων νοσοκομείων. Εν τω μεταξύ έχουν ήδη εγκριθεί οι 
2.450 προσλήψεις μόνιμου προσωπικού - εκ των οποί
ων οι περίπου 900 αφορούν θέσεις ιατρών - ενώ στην 
τελική ευθεία είναι και η σύναψη συμβάσεων 800 για
τρών με τον ΕΟΠΥΥ, σε μια προσπάθεια ανάταξης του 
δημόσιου συστήματος υγείας.
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1  Στον δρόμο για το «αναπτυξιακό»
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 1012.03 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Στον δρόμο για το «αναπτυξιακό»
Σε συλλαλητήρια καλούν σήμερα τους εργαζομένους συνδικαλιστικοί φορείς, πολιτικές 
οργανώσεις και το ΠΑΜΕ ενάντια στην ψήφιση του αναπτυξιακού πολυνομοσχεδίου

ψήφιση του αναπτυξιακού νομοσχεδίου που αναμέ
νεται σήμερα το απόγευμα βγάζει για άλλη μια φορά 
σωματεία και εργαζομένους στον δρόμο. Στις 11 το 
πρωί η ΠΟΕ-ΟΤΑ καλεί σε πανελλαδικό συλλαλητή
ριο στην πλατεία Καραϊσκάκη, ενώ για το απόγευμα 
κάλεσμα έχουν απευθύνει το Εργατικό Κέντρο Αθή
νας, η ΑΔΕΔΥ, πρωτοβάθμια σωματεία, το ΠΑΜΕ και 
οργανώσεις της εξωκοινοβουλευτικής Αριστεράς.

Το ΕΚΑ και η ΑΔΕΔΥ καλούν στις 5 μ.μ. στην πλα
τεία Συντάγματος, η Λαϊκή-Αντίσταση-ΑΑΣ στις 6 
μ.μ. στη συμβολή των Χρήστου Λαδά και Σταδίου. Τα 
πρωτοβάθμια σωματεία θα συγκεντρωθούν στις 6

μ.μ. στην πλατεία Κολοκοτρώνη, με την Πρωτοβου
λία Πρωτοβάθμιων Σωματείων να αναφέρει μεταξύ 
άλλων:

«Απέναντι σε αυτή την επιθετική γραμμή της 
κυβέρνησης και κεφαλαίου, η συνδικαλιστική γρα
φειοκρατία και οι πλειοψηφίες σε ΓΣΕΕ-ΑΔΕΔΥ-ΕΚΑ 
κάνουν τα πάντα για να περάσει “αναίμακτα” και αυτό 
το αντεργατικό νομοσχέδιο. Αντί να κλιμακώσουν τον 
αγώνα με νέα 24ωρη απεργία στις 23/10 προτίμησαν 
απλά ένα απογευματινό συλλαλητήριο, έτσι για να 
βγει η υποχρέωση. Στην ίδια δυστυχώς κατεύθυνση 
κινήθηκαν και δυνάμεις που συσπειρώνονται στο

ΠΑΜΕ, συντασσόμενες πλήρως με τον σχεδίασμά 
της γραφειοκρατίας παρά τις (σωστές) καταγγελίες 
για τον “μαφιόζικο” συνδικαλισμό των ΓΣΕΕ και σία!».

Η συγκέντρωση του ΠΑΜΕ έχει προγραμματιστεί 
για τις 6.30 το απόγευμα στα Προπύλαια. «Παλεύου
με κόντρα στο νομοσχέδιο-σκούπα για τις κλαδικές 
συμβάσεις, τους μισθούς των εργαζομένων και τις 
συνδικαλιστικές ελευθερίες, το οποίο δίνει γην και 
ύδωρ στους επενδυτές και γκρεμίζει όσα εργατικά-λα- 
ϊκά δικαιώματα έμειναν όρθια με σκληρό αγώνα, στην 
περίοδο της κρίσης. Να το πάρει τώρα πίσω η κυβέρ
νηση της Ν.Δ. Παλεύουμε κόντρα στα εμπόδια της 
ηγετικής ομάδας της ΓΣΕΕ, που σπέρνει σύγχυση 
και μοιρολατρία και κάνει ό,τι μπορεί για να υπάρξει 
σιγή νεκροταφείου, ξοφλώντας με αυτόν τον τρόπο 
τις δεσμεύσεις της απέναντι στην κυβέρνηση, στον 
ΣΕΒ και τις άλλες εργοδοτικές ενώσεις για στήριξη 
των μέτρων», επισημαίνεται στο κάλεσμα. Μ.-Α.Κ.

ΠΟΕ-ΟΤΑ ΠΟΕΔΗΝ

Κλιμακώνει 
us κινητοποιήσει $1
ΕΙΚΟΣΙΤΕΤΡΑΩΡΗ πανελλαδική απεργία για όλους τους ερ- 'L
γαζομένους στην Τοπική Αυτοδιοίκηση και συλλαλητήριο στις Λ
11.00 στην πλ. Καραϊσκάκη έχει προκηρύξει για σήμερα η ΠΟΕ 'C -,ίΐ 
- ΟΤΑ, εντείνοντας τις κινητοποιήσεις της απέναντι στο περιβόητο ,0β·. «
«αναπτυξιακό» νομοσχέδιο και ιδιαίτερα στο άρθρο 179 -διάταξη φ ; 
που παρέχει τη δυνατότητα σε «δημάρχους με μειοψηφίες», όπως \
επισημαίνει η Ομοσπονδία, να εκχωρούν σε ιδιώτες κρίσιμες για *ν 
την καθημερινότητα του πολίτη υπηρεσίες, όπως της καθαρι
ότητας, της συντήρησης πρασίνου και του ηλεκτροφωτισμού.
Παράλληλα, η ΠΟΕ-ΟΤΑ ζητά την απόσυρση των αντεργατικών 
άρθρων του «αναπτυξιακού», που φακελώνουν και θέτουν υπό κηδεμονία 
το συνδικαλιστικό κίνημα.

Οπως έχει προειδοποιήσει η ΠΟΕ-ΟΤΑ, συνέπειες του άρθρου 179 θα 
είναι: αυξήσεις δημοτικών τελών σε βάρος των δημοτών και προς όφελος 
των ιδιωτών, κακής ποιότητας υπηρεσίες στους πολίτες, αθρόες απολύσεις 
εργαζομένων στους δήμους. Απαντώντας στο τελευταίο, σε τηλεοπτική του 
συνέντευξη (Open) ο υπουργός Εσωτερικών, Τ. Θεοδωρικάκος, υποστήριξε ότι 
«κανένας εργαζόμενος της Τοπικής Αυτοδιοίκησης δεν κινδυνεύει να χάσει τη 
δουλειά του», κάνοντας λόγο για «μήνυμα της κυβέρνησης του Κυρ. Μητσο- 
τάκη προς όλους τους εργαζομένους της Αυτοδιοίκησης και του Δημοσίου».

Από πλευράς ΠΟΕ-ΟΤΑ, έχει εξηγηθεί ότι με την είσοδο ιδιωτών σε δη
μοτικές υπηρεσίες, εργαζόμενοι στους δήμους θα βρεθούν χωρίς αντικείμε
νο εργασίας και, επομένως, εύκολα θα μπορούν να καταργηθούν οι θέσεις 
εργασίας τους. «Εχει δώσει τέτοια παραδείγματα ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
ως υπουργός Διοικητικής Μεταρρύθμισης», τονίστηκε στην πρόσφατη συνέ
ντευξη Τύπου της Ομοσπονδίας.

Οι εργαζόμενοι στην Τοπική Αυτοδιοίκηση έχουν ξεκινήσει προ ημερών 
κλιμακούμενες κινητοποιήσεις. Χθες, στο πλαίσιο της 48ωρης απεργίας που 
είχε προκηρυχθεί για τις τρεις υπηρεσίες που οδηγούνται μέσω του άρθρου 
179 στα χέρια εργολάβων, οι εργαζόμενοι προχώρησαν σε μηχανοκίνητη 
πορεία στο Κέντρο της Αθήνας.

Η μοτοπορεία πέρασε από τα γραφεία της ΚΕΔΕ, όπου ο απερχόμενος 
πρόεδρος της Ενωσης, Γ. Πατούλης, δέχτηκε αντιπροσωπεία της ΠΟΕ-ΟΤΑ. 
Οι εργαζόμενοι ζήτησαν από την ΚΕΔΕ να παρέμβει για την απόσυρση του 
άρθρου 179.0 κ. Πατούλης δήλωσε ότι παραμένει στο πλευρό των εργαζομέ
νων, ζήτησε μόνιμη και σταθερή εργασία για όλους τους εργαζομένους στην 
Τοπική Αυτοδιοίκηση και τάχθηκε υπέρ του δικαιώματος των πολιτών να ζουν 
σε καθαρές, λειτουργικές και ασφαλείς πόλεις και να εξυπηρετούνται από τις 
δημοτικές υπηρεσίες ή «άλλες εναλλακτικές λύσεις», όταν -είπε- το κράτος 
δεν εξασφαλίζει τον απαιτούμενο αριθμό εργαζομένων ΟΤΑ. Δηλαδή, και με 
τον δημότη και με τον ιδιώτη ο κ. Πατούλης... ΙΤ.Ζ.
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Νέα 24ωρη απεργία σήμερα από την 
Ομοσπονδία που ζητάει να αποσυρθούν 
τα αντεργατικά άρθρα από το 
«αναπτυξιακό» νομοσχέδιο

«Κάτω τα χέρια 
από το ΕΣΥ»

Οι υγειονομικοί δηλώνουν αντίθετοι στην 
εμπορευματοηοίηση της Υγείας, τονίζοντας 
ότι το Εθνικό Σύστημα Υγείας χρειάζεται 
προσλήψεις γιατρών και νοσηλευτικού 
και λοιπού προσωπικού

ΜΕ ΚΕΝΤΡΙΚΟ ΣΥΝΘΗΜΑ «Κάτω τα χέρια από το ΕΣΥ» 
οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία, τις προνοιακές 
μονάδες και το Εθνικό Κέντρο Αμεσης Βοήθειας (ΕΚΑΒ) 
διαδήλωσαν χθες, ημέρα 24ωρης πανελλαδικής πανυ- 
γειονομικής απεργίας που είχε προκηρύξει η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία 
(ΠΟΕΔΗΝ). Η διαδήλωση ξεκίνησε λίγο μετά τις 8.30 
το πρωί από την πλατεία Μαβίλη για να καταλήξει στο 
υπουργείο Υγείας, με ενδιάμεση στάση το Μέγαρο Μα- 
ξίμου.

Οι υγειονομικοί δηλώνουν αντίθετοι «στην εμπορευ- 
ματοποίηση της Υγείας που οραματίζονται κάποιοι φο
ρείς της, για παράδειγμα ο Πανελλήνιος Ιατρικός Σύλλο
γος (ΠΙΣ), που θέλουν να παίζουν τον ρόλο του “λαγού” 
στις εκάστοτε κυβερνήσεις». Αιτία πολέμου, σύμφωνα με 
την ΠΟΕΔΗΝ, είναι η δυνατότητα εργασίας ιδιωτών για
τρών στα νοσοκομεία για οποιονδήποτε λόγο, αλλά και 

η μετατροπή τπς νομικής μορφής των νοσοκο- 
£&. { μείων από Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου 
■ σε οτιδήποτε άλλο (ΝΠΙΔ, ανώνυμες εταιρείες).

Οι υγειονομικοί υπογραμμίζουν πως το Εθνι- 
" κό Σύστημα Υγείας χρειάζεται προσλήψεις για

τρών πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης 
καθώς και νοσηλευτικού και λοιπού προσωπικού 
και θυμίζουν πως την περίοδο των μνημονίων 
το ΕΣΥ έχασε 25.000 γιατρούς. Ακόμα, επανέρ
χονται στο θέμα λειτουργίας του Νοσοκομείου 
Σαντορίνης ως Ανώνυμης Εταιρείας (ΑΕΜΥ Α.Ε.) 
από την εποχή της συγκυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝ. 
ΕΛΑ. και ζητούν να μετατραπεί άμεσα σε ΝΠΔΔ.

Απαραίτητες, σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ, 
είναι και οι επενδύσεις σε εξοπλισμό και υπο
δομές και όχι εγκατάσταση ιατροτεχνολογικού 
εξοπλισμού από ιδιωτικές εταιρείες στα νοσοκο

μεία «για να πλουτίζουν σε βάρος των ασθενών και του 
Δημοσίου». Επιπλέον, χρηματοδότηση από τον κρατικό 
προϋπολογισμό, αύξηση των δημόσιων δαπανών για 
την Υγεία στον μέσο όρο των χωρών της Ευρωπαϊκής 
Ενωσης. Στα αιτήματα των υγειονομικών και η μονιμο
ποίηση εκτάκτων, αύξηση μισθών και ένταξη στα Βαρέα 
και Ανθυγιεινά. ΝΤΑ.Β.
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1  Ηχηρή απεργιακή απάντηση στην αντιλαϊκή
πολιτική για την Υγεία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,13 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 702.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΕ ΥΓΕΙΑ - ΠΡΟΝΟΙΑ

Ηχηρή απεργιακή απάντηση στην αντιλαϊκή πολιτική 
για την Υγεία
Με μια μεγάλη πορεία στο κέντρο της Αθήνας, 
που κατέληξε στο υπουργείο Υγείας, οι εργα
ζόμενοι στις δημόσιες μονάδες Υγείας και 
Πρόνοιας έδωσαν το αγωνιστικό τους στίγμα 
στη χτεσινή πανυγειονομική απεργιακή τους 
κινητοποίηση ενάντια στην αντιλαϊκή πολιτι
κή της εμπορευματοποίησης, της υποχρημα- 
τοδότησης και της συνεχούς διεύρυνσης των 
«ευέλικτων» σχέσεων εργασίας στην Υγεία.

ΣΕΛ. 13
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1  Ηχηρή απεργιακή απάντηση στην αντιλαϊκή πολιτική για την Υγεία
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΙΣ ΔΗΜΟΣΙΕΣ ΜΟΝΑΔΕΣ ΥΓΕΙΑΣ ΚΑΙ ΠΡΟΝΟΙΑΣ

Ηχηρή απεργιακή απάντηση

«**"·ΚΥΒΕΡΜΗΙΗΧ-££-ΚΕΦλΑΑΙΟΤ

%(ας - Πρόνοιας

στην αντιλαϊκή πολιτική στην Υγεία

Μ
ε μια μεγάλη πορεία στο κέντρο της Αθήνας, που 
κατέληξε στο υπουργείο Υγείας, καθώς και με κι
νητοποιήσεις σε άλλες πόλεις της χώρας, οι ερ
γαζόμενοι στις δημόσιες μονάδες Υγείας και Πρό

νοιας έδωσαν με τη χτεσινή πανυγειονομική απεργι- 
ακή κινητοποίηση ηχηρή απάντηση στη συνεχιζόμενη 
αντιλαϊκή πολιτική στην Υγεία, στην πολιτική της εμπο- 
ρευματοποίησης, της υποχρηματοδότησης και της συνε
χούς διεύρυνσης των «ευέλικτων» σχέσεων εργασίας.

Στο πλαίσιο της κινητοποίησης έγινε παναττική στά
ση εργασίας των εργαζομένων στα δημόσια νοσοκο
μεία και στα Κέντρα Υγείας (σε όλη την πρωινή βάρδια,
7 π.μ. - 3 μ.μ.) και 24ωρη απεργία στην περιφέρεια, 
ενώ 24ωρη απεργία κήρυξε και η Ομοσπονδία Ενώ
σεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ).

Στο επίκεντρο της κινητοποίησης βρέθηκαν οι διεκ
δικήσεις για:
• Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού για την πλή
ρη στελέχωση των δημόσιων μονάδων Υγείας - Πρόνοι
ας και των ΕΚΑΒ. Μονιμοποίηση των εργαζομένων με ε
λαστικές εργασιακές σχέσεις.
• Ουσιαστικές αυξήσεις στους μισθούς. Επαναφορό του 13ου 
και 14ου μισθού.
• Κατάργηση των αντιασφαλιστικών νόμων. Επέκταση του 
ανθυγιεινού επιδόματος και ένταξη στα Βαρέα - Ανθυγιεινά 
Επαγγέλματα όσων εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες. Λή
ψη των αναγκαίων μέτρων για την προστασία της υγείας και 
ασφάλειας εργαζομένων και ασθενών.
• Πλήρη και επαρκή κρατική χρηματοδότηση των δημόσιων 
μονάδων Υγείας και Πρόνοιας. Κατάργηση κάθε πληρωμής των 
ασθενών για όλα όσα απαιτούνται για την πρόληψη, θεραπεία 
και αποκατάσταση της υγείας τους.

Στην Αθήνα
Μαζική και δυναμική ήταν η συγκέντρωση στην Αθήνα, 

στο μετρό «Ευαγγελισμός», στην οποία καλούσαν η ΟΕΝΓΕ και 
σωματεία νοσοκομείων της Αττικής που συντόνισαν με συσκέ
ψεις και άλλες πρωτοβουλίες την αγωνιστική τους δράση. Ιδι
αίτερη παρουσία είχαν μπλοκ εργαζομένων από την επαρχία, 
καθώς και συμβασιούχων από τη Βόρεια Ελλάδα.

Από το πρωί οι εργαζόμενοι ήταν εκεί με τα πανό των σωματεί
ων τους, ενώ ακολούθησε μαχητική πορεία προς το υπουργείο.

Η Πανελλαδική Γραμματεία Υγείας- Πρόνοιας του ΠΑΜΕ 
απαιτούσε με το πανό της να μπει τέλος σε όλες τις απολύσεις.

Τη μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων και αυξήσεις 
στους μισθούς απαιτούσαν με το πανό του σωματείου τους οι 
εργαζόμενοι στο «Αττικόν», μαζικές προσλήψεις στα νοσοκο
μεία το Σωματείο Εργαζομένων ΚΑΤ. Τη μετατροπή του νοσο
κομείου σε επιχείρηση κατήγγειλε το Σωματείο Εργαζομένων 
«Θριάσιου» Νοσοκομείου, ενώ και με το πανό της η ΟΕΝΓΕ α
παίτησε να σταματήσει ο εμπαιγμός και να διοριστούν οι 208 
γιατροί στα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών της Αττικής. 
Ανάμεσα στα μπλοκ των σωματείων διαδήλωσε και η Επιτρο
πή Αγώνα Συμβασιούχων Νοσοκομείου Αγρίνιου, ενώ δυναμι
κό «παρών» έδωσαν δεκάδες επικουρικοί και συμβασιούχοι α
πό την περιφέρεια.

Το σύνθημα «Επικουρικοί, stage, συνεργεία, κάνανε γα- 
λέρες τα νοσοκομεία» κυριάρχησε σε όλη τη διάρκεια της 
πορείας από τον «Ευαγγελισμό» μέχρι το υπουργείο Υγείας, 
αποτυπώνοντας τις απαράδεκτες συνθήκες εργασίας που γε
νικεύονται και στον ευαίσθητο χώρο της Υγείας, ενώ με συν
θήματα όπως «Δώστε λεφτά για Πρόνοια - Υγεία, έξω οι 
ιδιώτες από τα νοσοκομεία» και «Η Υγεία δεν είναι κον
σέρβα να πουλιέται, δικαίωμά μας είναι με αγώνα κατα
κτιέται», οι εργαζόμενοι απάντησαν στην εντεινόμενη εμπο- 
ρευματοποίηση της Υγείας.

Η πορεία των διαδηλωτών κατέληξε στο υπουργείο Υγείας, 
όπου αντιπροσωπείες των Ομοσπονδιών των εργαζομένων (Ο
ΕΝΓΕ, ΠΟΕΔΗΝ) συναντήθηκαν με τον υφυπουργό Υγείας Β. 
Κοντοζαμάνη, ο οποίος δεν δεσμεύτηκε για κανένα από τα 
αιτήματα, επιβεβαιώνοντας την προσήλωση της κυβέρνησης 
στη συνέχιση αυτής της αντιλαϊκής πολιτικής.

Σε άλλες πόλεις
Παράσταση διαμαρτυρίας στην 6η ΥΠΕ πραγματοποιή

θηκε χτες από το Εργατικό Κέντρο Πάτρας, την Ενωση Ι
ατρών Νομού Αχαΐας και συνταξιουχικές οργανώσεις.

Αντιπροσωπεία τους έθεσε στη διοίκηση της 6ης ΥΠΕ τα τε
ράστια προβλήματα στο χώρο της Υγείας. Καθώς δεν πήραν 
ουσιαστικές απαντήσεις, προειδοποίησαν ότι θα επανέλθουν 
εντός δεκαπενθήμερου με νέα κινητοποίηση σε περίπτωση που 
δεν ικανοποιηθούν τα δίκαια αιτήματά τους.

ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Μέσω και του υπομνήματος που κατέθεσαν, οι φορείς α
παιτούν: Να επαναλειτουργήσει άμεσα η Καρδιοθωρακο- 
χειρουργική Κλινική στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομεί
ου του Ρίου. Να γίνει το Καραμανδάνειο Νοσοκομείο έ
να σύγχρονο Νοσοκομείο Παίδων Δυτικής Ελλάδας με ανα
βάθμιση των εγκαταστάσεών του και δημιουργία νέων κτιρί
ων στον περιβάλλοντα χώρο. Να αναπληρωθούν άμεσα όλα 
τα κενά σε γιατρούς και παραϊατρικό προσωπικό. Να δημιουρ- 
γηθεί ΜΕΘ Παίδων και παιδοψυχιατρική κλινική με εξει- 
δικευμένο προσωπικό, που να καλύπτει τις ανάγκες της περι
οχής. Επαναλειτουργία του Νοσοκομείου «Νοσημάτων 
Θώρακος» που κάλυπτε σοβαρές και πάγιες ανάγκες όλης 
της Δυτικής Ελλάδας. Να εξοπλιστεί με σύγχρονα μηχανήμα
τα, ιατρικό υλικό και να διαθέτει όλες τις ειδικότητες γιατρών, 
αλλά και το απαραίτητο νοσηλευτικό και παραϊατρικό προσω
πικό. Να δημιουργηθεϊ σύγχρονο Ογκολογικό Νοσοκο
μείο στο κτίριο του πρώην Νοσοκομείου 409, με συντήρηση 
και ανακατασκευή του κτιρίου, επανδρωμένο με όλες τις ειδι
κότητες και όλο τον απαραίτητο εξοπλισμό. Αναβάθμιση και 
όχι υποβάθμιση όλων των Κέντρων Υγείας της περιοχής. 
Δημιουργία σύγχρονου Κέντρου Υγείας μέσα στη Βιο
μηχανική Περιοχή, όπου απασχολούνται πάνω από 2.000 
εργάτες. Δημιουργία νέου σταθμού ΕΚΑΒ στην ανατολι
κή πλευρά της Πάτρας που να καλύπτει και τις ανάγκες της 
ΒΙΠΕ Πατρών. Να λειτουργήσουν άμεσα οι δημόσιες Μο
νάδες Αποκατάστασης της 6ης ΥΠΕ, που μένουν κλειστές 
λόγω έλλειψης προσωπικού.

Απεργιακές κινητοποιήσεις έγιναν ακόμη: Στη Λευκάδα, 
με πρωτοβουλία του Συλλόγου Εργαζομένων στην είσοδο 
του νοσοκομείου. Στο Ηράκλειο, όπου δεκάδες συμβασιού- 
χοι συγκεντρώθηκαν στο σαλόνι του ΠΑΓΝΗ. Στη Λάρισα, έ
γινε παράσταση διαμαρτυρίας στο Γενικό Νοσοκομείο, με το 
Εργατικό Κέντρο να βρίσκεται στο πλευρό των εργαζομένων 
στην Υγεία. Στην Καρδίτσα, οι εργαζόμενοι συγκεντρώθη
καν στην πύλη του νοσοκομείου, με τη συμπαράσταση Σωμα
τείων άλλων κλάδων και φορέων, με αίτημα αιχμής την άμε
ση λειτουργία της Παιδιατρικής κλινικής σε ό,τι αφορά τις ε
φημερίες, αλλά και της Γυναικολογικής και του Τμήματος Ε
πειγόντων Περιστατικών.
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1  Συνεχίζονται οι συμβάσεις 4.000 εργαζομένων στα
νοσοκομεία μέσω ΟΑΕΔ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 207.75 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ
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Συνεχίζονται οι συμβάσεις 4.000 εργαζομένων στα νοσοκομεία μέσω ΟΑΕΔ
ΤΗ ΣΥΝΕΧΙΣΗ των συμβάσεων4.000 εργαζομένων στα διψόσια νοσο
κομεία, μέσω προγραμμάτων του ΟΑΕΔ, ανακοίνωσε χθες, ο υφυ
πουργός Υγείας, Βασίλης Κοντοζαμάνης. Οι συμβάσεις αυτές σύντο
μα θα έληγαν, εξασφαλίστηκε όμως η παράτασή τους σε συνεργα
σία με το υπουργείο Εργασίας και τον ΟΑΕΔ. «Το υπουργείο Υγεί
ας εξασφάλισε τη συνέχιση των συμβάσεων 4.000 εργαζομένων 
στα νοσοκομεία όλης της χώρας. Σε αυτό συνετέλεσε το υπουργείο 
Εργασίας και ο ΟΑΕΔ, μιας και οι εργαζόμενοι προέρχονται από 
το πρόγραμμα κοινωφελούς εργασίας του Οργανισμού. Στόχος 
του υπουργείου Υγείας είναι να καλύπτει επαρκώς τις ανάγκες του 
Ε.Σ.Υ. σε ανθρώπινο δυναμικό, προκειμένου κάθε πολίτης να έχει 
πρόσβαση σε ασφαλείς και ποιοτικές υπηρεσίες υγείας» δήλωσε 
ο κ. Κοντοζαμάνης. Για την παράταση των συγκεκριμένων συμβά
σεων είχε ενημερώσει ήδη ο υφυπουργός Υγείας από την προη
γούμενη Τετάρτη κατά την κινητοποίηση σωματείων εργαζομένων 
στα δημόσια νοσοκομεία. Ωστόσο, δεν υπήρξε ανάλογη δέσμευση

για τις συμβάσεις των επικουρικών (γιατρών, νοσηλευτών, διοι
κητικών, τεχνολόγων), ούτε για τους συμβασιούχους καθαριστές - 
εργάτες (οι οποίοι απολύονται 31/12/2019) ήτους εργολαβικούς 
εργαζόμενους (σίτιση, φύλαξη, τεχνικοί).
Εν τω μεταξύ, χθες υπήρξε πανελλαδική 24ωρη απεργία των νοσο
κομειακών γιατρών (ΟΕΝΓΕ) και της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Εργαζομένων στα Δημόστας Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ). Σύμφωνα 
με την ΟΕΝΓΕ, οι νοσοκομειακοί γτατροί απεργούν: «Γιατί τη στιγ
μή που τα νοσοκομεία κατ τα κέντρα υγείας στενάζουν κάτω από ττς 
τραγικές ελλείψεις σε μόντμους γτατρούς, η κυβέρνηση όχι μόνο 
δε λέει κουβέντα γτα προσλήψετς μόντμων γτατρών ώστε να καλυ
φθούν τα χτλτάδες κενά αλλά και αρνείται να διορίσει 208 συνα
δέλφους, των οποίων οτ κρίσεις έχουν ολοκληρωθεί εδώ κατ μήνες. 
- Γτα να μπετ τέλος στην εργασιακή ομηρία και να μοντμοποτηθούν 
οτ συνάδελφοτ επικουρτκοί, αρκετοί από τους οποίους δουλεύουν 
ολόκληρους μήνες χωρίς να πληρώνονται με ευθύνη τόσο της σημε-

ρτνής όσο και της προηγούμενης κυβέρνησης.
- Γιαή αντί να στελεχώσουν τα νοσοκομεία με νέους γιατρούς και να 
μεταλαμπαδεύεται η πολύτιμη εμπετρία των παλτότερων που εργά
ζονται για δεκαετίες στο δημόσιο σύστημα υγείας, σχεδτάζουν να 
αυξήσουν το όρτο ηλτκίας συνταξιοδότησης στα 69.
- Γιαή θέλουμε να ζούμε από τό μισθό μας. Γιατί αρνούμαστε το εισό
δημά μας και η επιστημοντκή μας εξέλιξη να εξαρτώνται από τα έσο
δα που θα εξασφαλίζει το νοσοκομείο από τους ασθενείς - πελάτες.
- Γιαή θέλουμε να ασκούμε την ιατρική με επτστημονικά κριτήρια 
και όχτ να κόβουμε εξετάσεις και θεραπείες αναγκαίες, γτα να μετ
ωθεί το κόστος και να στοιχίζει πιο φθηνά ο ασθενής.
- Για την υπεράσπιση της συλλογικής οργάνωσης και της συνδικα- 
λτστικής δράσης των εργαζομένων που μπήκαν στο στόχαστρο της 
κυβέρνησης με το αντεργαπκό έκτρωμα, το «αναπτυξτακό νομο
σχέδιο - σκούπα»».
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1  Εγκαταλελειμμένο στην τύχη του το «Αττικόν»
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-10-2019

Επιφάνεια: 158.89 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ϋγκαταλελειμμένο στην 
' τ ύχη τ ου ι ο «Απ ικόν»

Για εγκατά
λειψη του 
νοσοκομείου 
«Αττικόν» 
εγκαλεί τη 
διοίκησή του 
η ΠΟΕΔΗΝ.
Είναι ενδει
κτικό ότι το 
νοσοκομείο 
τις τελευ
ταίες δύο εβδομάδες λειτουργεί και εξυπηρετεί χιλιάδες κόσμου, 
ασθενείς, επισκέπτες, εργαζόμενους με τα μισό ασανσέρ χαλα
σμένα!

«Τις τελευταίες 15 ημέρες ένα από τα δύο ασανσέρ του πενταόρο- 
φου κτιρίου που νοσηλεύονται πάνω από 400 ασθενείς είναι χαλα
σμένα. Από τα τέσσερα συνολικά ασανσέρ στις δύο πτέρυγες, δύο εί
ναι μονίμως χαλασμένα. Με ένα ασανσέρ στο κεντρικό κτίριο εξυπη
ρετούνται ασθενείς, σίτιση, καθαριότητα, υλικά, φάρμακα, ιματισμός 
κλπ.», καταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ. Η Ομοσπονδία αποδίδει και στις βλά
βες αυτές τις πολύωρες αναμονές των έκτακτων περιστατικών στα 
Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ). «Τραυματιοφορείς περιμέ
νουν έως και μια ώρα για να μεταφέρουν χειρουργημένους ασθενείς 
ή έκτακτα περιστατικά», 
αναφέρεται στην καταγγε
λία της ΠΟΕΔΗΝ. «Η Διοί
κηση επικαλούμενη την έλ
λειψη χρημάτων, εγκατέ- 
λειψε το Νοσοκομείο, ασθε
νείς και εργαζόμενους στην 
τύχη τους. Δεν υπάρχει κα
μία συντήρηση των υποδο
μών και του εξοπλισμού», 
καταλήγει η Ομοσπονδία.
Πανελλήνια
Ομοσπονδία
Εργαζομένων
Δημόσιων
Νοσοκομείων
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1  Αστυνομικές δυνάμεις στο Ιδρυμα Χρονιών
Παθήσεων στη Γλυφάδα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-10-2019

Επιφάνεια: 122.96 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Αστυνομικές δυνάμεις 
στο Ιδρυμα Χρονιών 
Παθήσεων 
στη Γλυφάδα

Σύμφωνα με καταγγελίες, αστυνομικές δυ
νάμεις, κατόπιν εισαγγελικής εντολής, «επισκέ- 
φθηκαν» χτες το πρωί το Ιδρυμα Χρονιών Πα
θήσεων στη Γλυφάδα και επιχείρησαν να τρο
μοκρατήσουν συνδικαλιστές, απειλώντας τους 
με ποινικές κυρώσεις στην περίπτωση που πα
ρεμποδιστεί τις επόμενες μέρες η μεταφορά 
των ασθενών σε άλλο ίδρυμα.

Υπενθυμίζεται ότι το τελευταίο διάστημα γί
νονται έξω από το Ιδρυμα διαδοχικές κινητοποι
ήσεις με τη στήριξη του Ενιαίου Συλλόγου Γο
νέων και Κηδεμόνων ΑμεΑ Αττικής και Νήσων, 
της Συντονιστικής Επιτροπής Αγώνα Αναπήρων 
(ΣΕΑΑΝ) και της Επιτροπής Αγώνα Γλυφάδας 
- Βούλας, ενάντια στο προωθούμενο κλείσιμο 
του ιδρύματος που σήμερα φιλοξενεί περίπου 
40 ενήλικες. Ως «λύση» προτείνεται η μεταφο
ρά τους στο ΠΙΚΠΑ Βούλας, το οποίο ήδη στε
νάζει από τις τεράστιες ελλείψεις σε προσωπι
κό και κρατική χρηματοδότηση.

Μπροστά σε αυτές τις εξελίξεις, οι παραπά
νω φορείς καλούν σήμερα Πέμπτη στις 5 μ.μ. 
σε παράσταση διαμαρτυρίας στο υπουργείο 
Εργασίας.

Σε δήλωσή του εκ μέρους της ΣΕΑΑΝ ο Χά
ρης Χουρδάκης υπογραμμίζει: «Οι εξελίξεις ε
πιβεβαιώνουν ότι υπάρχει συγκεκριμένο σχέ
διο συρρίκνωσης των προνοιακών ιδρυμάτων. 
Οι μνημονιακές επιταγές επιβάλλουν μέχρι 
31/12 να ολοκληρωθούν τα μέτρα συρρίκνω
σης της Πρόνοιας. Πρόκειται για μια πολιτική 
της κυβέρνησης που έρχεται ως συνέχεια των 
προηγούμενων. Καλούμε την κυβέρνηση να 
μην επιχειρήσει με αστυνομία και εισαγγελείς 
να "λύσει" τέτοια λεπτά ζητήματα. Οι εργαζό
μενοι και οι ανάπηροι να μετρήσουν τους "φί
λους" τους, ΠΟΕΔΗΝ και ΕΣΑΜΕΑ, που όψι
μα εμφανίστηκαν το τελευταίο διάστημα τά
χα στο πλευρό τους, ενώ όλα τα προηγούμε
να χρόνια στήριξαν ακόμη και με την υπογρα
φή τους το κλείσιμο των ιδρυμάτων Σκαραμα- 
γκά και Χαϊδαρίου».
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